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PLl:.NU ORDINARIO 
3 NOVIEMBRE 1980 . 

PROPUESTAS DE FIESTAS 
LOCALES A EFECTOS DE 
CONFECCION DEL CALEN
DARIO LABORAL CORRES
PONDIENTE AL AÑO 1881. 

·Por unanimidad se acordó 
proponer fiestas locales para 
1981 las siguientes: 

El martes día 8 de septiem
bre en honor de la Virgen de 
la Piedad. 

Y el sábado día 17 de octu
bre en honor de San Lucas 
Evangelista. 

CUENTA DEL PATRIMO
NIO MUNICIPLA CORRES
PONDIENTE AL AÑO 1979 
APROBACION DEFINITIVA. 

Por unanimidad se acordó 
la aprobación de la citada 
Cuenta. 

CUENTA GENERAL DEL 
PRESUPUESTO DEL AÑO 
1979.- APROBACION PRO
VISIONAL. 

Por unanimidad se acordó la 
aprobación de la citada Cuenta· 
y que se remita a la Delegació~ 
de Hacienda para su aprobación 

definitiva. 
CUENTA DE VALORES 

AUXILIARES INDEPEN-
DIENTES DEL PRESUPUES
TO DE 1979.- APROBACION 
PROVISIONAL. 

Por unanimidad se acordó 
aprobar la. citada cuenta y 
que se remita a la Delegación 
de Hacienda para su aproba
ción definitiva. 
RUEGOS Y PREGUNTAS 

· El Sr• Alcalde-Presidente 
puso en conocimiento de la Cor
poración. que había designado 
al Concejal D. Josep-LLuis Mi
llán Masdeu, para que repre- . 
sente a la Alcaldía de Ullde-

cona en cuantas reuniones se 
convoquen por el Consejo Co
marcal de Deportes. 

PERMANENTE 
28 OCTUBRE 1980 

1.- ORDENACION DE 
fAGOS: 

Se acordó hacer efectivos 
todos los gastos pendientes oca
sionados durante el pasado mes 
de septiembre y algunos del 
corriente mes. 

2.- LICENCIAS URBA
NISTICAS 

Se acordó conceder licencias 
urbanísticas a las personas que 
a continuación se relacionan . 

A D. Jorge Castell Pla, para 
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construir un cobertizo según 
proyecto en calle sin nombre 
de Valentins. 

A Dª Francisca Vericat Fe
rré, para instalar una Sala de 
Juegos recreativos en Wifre
do 4-A. 

Dª Juanita Anoll Forcadell 
para construir un almacén se: 
gún proyecto en calle Doctor 
Robert sin. 

A D. Vicente Fernández Do
mínguez, para construir un 
almacén según proyectos en 
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A propuesta del Concejal 
D. Juan Doménech Antich, la 
Corporación acordó que cons
tara en Actas su agradeci
miento a D. Simón Arasa To
rrent, Director de la Banda Lo
cal de Música que cesaba en su 
cargo. 

Por el Concejal D. Juan José 
Sans Forcadell se volvió a 
insistir acerca del Servicio de 
~:c?gida de Basuras que se 
u,1c1a a una hora inadecuada 
y que sus objeciones manifes

tadas en sesiones anteriores no 
habían sido tenidas en cuenta. 

Le contestó el Sr. Alcalde ma
nifestándole que había dado 
las órdene_s oportunas para 
que el citado Servicio se iniciara 
a partir de las nueve de la noche 
Y que esto había sido un hecho 
desde el día siguiente al de 
la sesión celebrada por el Ayun
tamiento Pleno el pasado día 
20 de octubre. 

solar sito en Teniente Ferré 
nº 51. 

A Dª Carmen Olmo Colliga, 
para acondicionamiento local 
para instalar Bar-Bolera, en 
Avda. Salomón 20. 

A Dª Josefa Serranía Raga, 
para construir un tabique en 
edificio sito en Murada de 
Dalt 42 . 

A Dª Carmen Salomón 
Ll~ret, para pavimentar parte 
baJos y construir tabiques para 
protección humedad, en San 
Lucas, 28. 

A D. Rogelio Castell Querol, 
para ensanchar puerta entrada 
y reparar cubierta de uralita, 

· edificio situado en calle José 
Antonio 29 de barrio Valentins. 

A D. Enrique Halagué Ca
llarisa, para construir un cuar
to de aseo y hacer un tramo· 
de escalera en edificio sito en 
calle Mar nº 15, y 

A D. Vicente Castell Fabra, 
para pavimentar la planta baja 
del edificio situado en calle 
Teniente Ferré nº 19. 

3.- CONCESIONES FU
NERARIAS. 

Se adjudicó el nicho nº 79 
del Departamento C. Fila 3ª 
del Cementerio de la villa a 
Dª Juana Vericat Bel. 

4.- BOLETINES Y CO
RRESPONDENCIA. 

Dióse lectura en primer Ju~ 
gar de la Ley 42/ 80 relativa a 
Presupuestos extraordinarios 
de Liquidación de deudas de 
las Corporaciones Locales. 

A continuación se deliberó 
sobre la instalación de un re
loj de horario unificado con 
publicidad, en virtud de la soli
citud presentada por Hora Ca
talana S.A. 

Finalmente se dió lectura de 
un recurso de reposición pre
sentado por Dª Josefa Reverté 
Granell, por el que impugna 
la Liquidación n ° 2 - 80, del 
Impuesto Municipal sobre el 
Incremento del Valor de los 

INFORMACIO DEMOGRAFICA 

OCTUBRE 1980 NAIXEMENTS 

Nom Día Domicili 

BEATRIZ MITJAVILA 1 ESCOLAR 2 Ca rrer Major, 1 58 

JORDI CASTELL 1 ROIG 3 Balmes, 20 

EMMA FERRE 1 BRUNET 25 Murada de Baix, 2 

JOSE SERRA 1 GUARDEÑO 26 C/. del Mar, 7-lu-1" 

MATRIMONIS 
Noms Dia 

ANDRES CANDIDO CORRALIZA I RUIZ amb 
MARIA TERESA CANALDA I LAZARO 11 

MANUEL LUCIANO QUEROL I SEGURA amb 
MARIA DOLORES SANS Y GUARCH 18 

DEFUNCIONS 
Nom Dia Edat 

ANDRES MILLAN I MILLAN 3 54 anys 

GLORIA FORCADELL I CASTELL 10 6 anys 

JOSE ORTIZ I FORCADELL 20 59 anys 

Terrenos. 
En relación con este asunto 

la Comisión acordó dar tras
lado del recurso al Departa
ment de Governació de la Gene
ralitat de Catalunya, a efectos 
de recabar su informe. 

Pares 

Joaqu in Agustín M itjavila 
Campos 

Jordi Castel! Castel! i 
Maria Consuelo Roig Vidal 

Juan Brunet Santamaría i 
Josefa Ferré Sorlí 

José Serra Guarch i 
María Carmen Guardeño Palma 

Do . T mIcI 1 

Cardenal Gomá, 14 

Carrer Calvari, 14 

D - T omIcII 

Aragón, 46-lu 

C/. Major, 54-B, Bar. Valentins 

San Pascual, 29 
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ACTIVITATS MUNICIPALS 

COMISSIO DE 
L' AJUNTAMENT PER A 

ENOUITRANAR ELS 
CARRERS 

El passat dia 14 va tenir lloc, a 
la Sala de Sessions de 1' Ajuntament, 

. la primera reunió informativa de la 
Comissió d ' Urbanisme amb alguns 
deis vei"ns deis carrers afectats. 1 n
tervingueren e l Sr. Alcalde i els Re
gidors Sené i Balagué que van expli
car com ho havien fetal c/. Puríssi
ma / S. Pascual. Per part deis vei"ns 
hi van haver bastantes interven
cions, totes molt encertades i positi
ves, demostrant amb les seves inter
vencions la bona predisposició, per 
dur a efecte aquestes obres. Es van 
prendre els següents acords: 1 er. : 
Facilitar a la Comissió d'Urbanisme 
de l'Ajuntament la llista deis ve;·~,s 
de cada carrer afectat. 2on. : L'Ajun
tament posteriorment convocara 
reunions per carrers complets a tots 
els vei"ns. 3er.: En aquestes reunions es no menara una Comissió de Vei"ns per cada carrer, que sera l'encarregada de 
portar a terme les obres i demés assumptes,junt a membres del Consistori, si es creu oportú. 

Per part de l'Ajuntament es va quedar en fer les gestions necessaries per a pressupostar les obres per carrers i 
t ambé prestar l'ajut deis "Serveis Tecnics Municipals" ademés fer l'aportació del 50 º/o deis bordillos/tipus rig~
la/ als carrers que es fassen . iQue amb la col.laboració i participació de tots junts, pugue fer-se realitat aquestes 
obres, pera comoditat de tots els vei·ns, i l'embelliment del nostre poble. 

~t;, 
Jl¿{/1 
U~ tl 

DIPUTACION PROVINCIAL 
T AIR ACiOHA 

CHl!/asb/" ;10 

'-11,, l '\ 

u,v.,1,J j . 
- _1 

lJ l áccmc acusar recibo del escrito de 
r '.! ayuntamiento de fecha 17 de septiembre 
µpdo, en el que adjunta expediente de ce-
::;i6n ~r3tuita 1 del bien de propios de ese 111!, 
nicipio denominado Mercado-Pescadería y Ma
tadero, para que esta Diputación instale en 
él, la Biblioteca Provincial, 

Esta Presidencia ha t omado en considera 
ción dicho escrito, quedando el asunto pcn-~ 
diente, a resultas de la posible inclusión -
en un prcsupuento extraordinario, de la co-
rrcspondient e partida , que permita llevar a 
efecto los obros correspondientes I en cuyo
momento se comunicorá el a cuerdo procedente . 

lJim; g uorde a V . S . much os años. 

Tari·a¡¡ort"' - 1¡ t/iJV. 19RO 
EL ~\SIDUITE, 

'~ 
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VISITA DEL SR. ALCALDE 
A L'EXCM. PRESIDENT 1 

VICEPRESIDENT DE LA DIPUT ACIO 

Dia 30-10-1980 

El dia 30 d'Oct ubre en un v iatge a Tarrago
na, el Sr. A lcalde Jaume A ntich i Balada va 
visit ar al nou President de la Dip utac ió , Sr. 
Josep Gomis i Martí, i al V ice-President Sr . 
Ramon Aleu i Jo rn et, fel icitant-l os pels 
ca rrecs i interessant-se pel tema de la rest au
ració per la Diputació de l 'edifici del M ercat 
V ell , invitant-los t ambé a tots dos a visita r el 
nost re poble, cosa que van acceptar sense data 
fi xa. 

El d ia 5 de Novembre es va rebre la carta 
que es publica al costat, pera coneixement d e 
tots. 

Ulldecona desitja que el prox im Pressupost 
extraordinari de la D iput ació inclogue aquesta 
obra i pugue arribar a ser rea litat ben av iat. 

NOU CAP LOCAL DE 
SAN/TA T 

MINISTERIO DE SANIDAD 
Y SEGURIDAD SOCIAL 

ORDEN de 20 de octubre de 1980 por la 
que se resuelve con carácter definitivo el 
concurso de traslado en el Cuerpo de Médi
cos Titulares, y en el Cuerpo de Médicos de 
Casas de Socorro y /lospitales Municipales, 
declarado a extinguir . 

Ilmo. Sr.: Por Orden de 14 de enero de 1980 ("Bo
letín Oficial del Estado" del día 9 de febrero) fue 
convocado por este Ministerio concurso o~dinario de 
traslado para provisión de puestos de trabajo vacantes 
en la plantilla del Cuerpo de Médicos Titular~s. ~leva
da a definitiva la relación de vacantes y ad1ud1cadas 
con carácter provisional las plazas objeto de la convo
catoria por Orden ministerial de 14 de julio de 1980 
("Boletín Oficial del Estado" del 28), una vez finali
zado el plazo de reclamaciones establecido en esta úl
tima Orden y examinadas las mismas. 

Est e Ministerio dispone: 
l. Elevar a d efinitiva la adjudicación provisional 

efectuada por la última d e las Ordenes c~tadas, con las 
modificaciones que de la presente se denven . 

Número 
orden Nombre y apellidos de los concursantes 

opositor y plaza adjudicada 
664 D. J osé Anto nio Erruz Foz. Ulldecona (farra

gona), 3.ª c. 

Per FELIP DELGADO 

OBRES AL CONSULTOR!: 
Aquests dies han estat portades a cap, obres de reparació al consultori 

Municipal, per a poder instal.lar-se el nou practicant al pis de dalt i també 
al primer pis, on efectua les visites el rhetge. 

D'aquesta manera metge i practicant prestaran el seu servei al consultori 
municipal, lo que representa donar un més bon servicial poble. 

D. JOSE ANTONIO ERRUZ FOZ, 36 anys 
Ha pres possessió del seu carrec, el nou cap de Sanitat Local. 
Consulta: Diaria: de 9 a 12.- Dilluns, dimarts i dijous: tarda: 5 a 8. 

NOU PRACTICANT (A.T.S.) AL NOSTRE POBLE 

D. JOAN BERNABE GARCIA, 34 anys 
Ha pres possessió del seu carrec, D. Joan Bernabé García, nou practi

cant / A.T.S. / a la nostra Vila. El consultori ha estat fixat al Carrer Maes
tro Hierro, 13, Pis, dalt del consultori del nou metge. 

Horaris de Serveis que prestara: De dilluns a divendres: de 1 O a 12 ho
. res.- Dissabtes : de 9 a 10,30 hores.- Diumenges i festius a convenir. 

Des d'aquestes pagines, els donem una cordial benvinguda i félic; estanc;a 
al nostre poble. ' 
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ACTIVITATS MUNICIPALS _________________ Felip-Delgacl-o 

R.T.V.E. GESTI ONS PER A 
INSTAL-LAR UN 

CENTRE R EEMISSOR 
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Sr. Lorente de RTVE amb el Sr. Alcalde 

VISITA DEL SR. LORENTE DE R.T.V.E.
Amb motiu deis mundials de futbol, per part 
de R.T.V.E. existeix el projecte d'instal.lar un 
Centre Reemissor que permitira millorar la 
qualitat d'imatge deis programes de televisió, 
a una serie de pobles próxims. El lloc previst 
en principi és "Cerro Gordo" de 377 m. d'al
tura. Per a visitar el lloc del possible emplai;a
ment va venir el Sr. Lorente de RTVE, que 
junt amb els Tinents d'Alcaldes Srs. Domé
nech i Bóveda, i el Sr. Nadal, Director de Ra
dio Costa Daurada, van estudiar "in situ" les 
avantatges i inconvenients del mateix. 

Es intenció de RTVE, instal-lar al seu car
rec tots els equips precisos amb un pressupost 
que supera els 5 milions de pessetes, pero de
manant a les poblacions beneficiaries la cessió 
deis terrenys, la instal-lació electrica i el camí 
d'accés a peu d'obra. Amb aquest motiu, 
RTVE, convocara una reunió amb els Ajunta
ments afectats, per a informar-los del tema i 
veure de trobar solucions satisfactóries per 
tots. 

VISITA DE L'ALCALDE A 
L'EXCM. SR. GOVERNADOR CIVIL 

AMB LA COMUNITAT DE REGANTS 

El passat dw, 30 d'Octubre l'Alcalde va anar 
a Tarragona acompanyant a la Comunitat de 
Regants d e la Vila, per entregar-li a l'Excm. 
Governador Civil, un document-estudi del 
projecte inicial per a l'acabament de les Obres 
del 'Pantano ". 

A les pdgines següents la Comunitat fa més 
referencia d'aquest viatge. 

CELEBRACION DE UN FESTIVAL PATROCINADO POR EL 
AYUNTAMIENTO DE U LLDECONA DE CARA A LA 3ª EDAD 

Con la instalación del hogar de los jubilados, se -dio un paso firme y adelante pa,ra nuestros ju
bilados y pensionistas. Ahora, durante este mes de Diciembre se llevará a cabo su inauguración 
oficial, con tal motivo el Ayuntamiento patrocinará un Festival Folklórico que se celebrará 
el ~ismo día de la inauguración en el Teatro Municipal, con reconocidos artistas "camp", pre
sentado por locutores d e Radio Tarragona, y contando posiblemente con la colaboración de 
la destacada cantante MARI DOL<;; y su esposo el p'eriodista Félix Llobell, completando la lis
ta de cantantes, con aficionados locales de otros tiempos. 

El festival será organizado por la misma Asocmción de Pensionistas y Jubilados, con toda la 
ayuda necesaria por parte del Ayuntamiento. Al cierre d e la edición de la Revista, faltaba aún 
concretar la fecha y actos a celebrar por lo que próximamente se anunciará con programas y por 
radio; el día de la celebración. 

El Ayuntamiento de nuestra Villa , convoca a toda la población a asistir a este Festival, con en
trada gratuita para todos, para honrar con nuestra presencia a todos nuestros mayores, tan nece
sitados de una justa y responsable consideración cuando se llega a la "Tercera Edad", 

IMPORTANTS MILLORES 

Noves instal.lacions de seguretat del gas-butano, 
pera la cuina del cof./egi Ramon i Caja/. 

Pera que mai més puge succeir el drama tic 
cas d 'Ortuella! 

CULTURA 

Fatxada de l'lnstitut de la Vi/a 
l'Ajuntament ha fet la compra de persianes noves 

per a totes les finestres. 

DEPARTAMENT DE TREBALL 
DECRET 177/1980, 

de 3 d'octubre, establint el calendari de festes fixes pera 1981 
Article segon.- D'acord amb el que estableix l'article anterior, seran fcstes de caracter retribui't i no recupera

ble , durant l'any 1981, a Catalunya , les següents: 
1 de gener , Cap d 'any. 6 de gener, Reis. 17 d 'abril , Divendres Sanl. 20 d 'abril , Dil luns de Pasq ua Florida. 1 de 

maig, Festa del Treball. 8 de juny, Dilluns de Pasqua Granada. 18 de juny, Corpus. 24 de juny, Sant J oan. 15 
d 'Agost, l'Assumpció . 11 de set embre, Diada Nacional. 25 de dcsembrc, Nada!. 26 de desembre, Sant Esteve. 

Article tercer.- Les dues fcstes loca1s seran fixades per Ordre del Conseller de Treball , a proposta del Municipis. 
A Ulldecona les dues festes locals seran: 8 de setembre, V erge de la Pietat. 17 d'octubre, Sant Lluc. 
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S. L. 

C/. Amposta. 1 - 5 - C8] 10 -~ Despacho C977) 72 02 63 

ULLDECONA CTarragona-España) 

ELECTRODOMESTICOS 
INSTAUICIONES Y MONTAJES 
DE ELECTRIC/DflD . Y FONTANER/fl 

~:;:?· .,.11¡!llilll1 ··111111 11 
.•" ,l ,, ,1 1' 1 1 . ' ¡,, .. ,1¡11• ,. \ f""'""I 111 111111111 1111 1111:11il ll lll ll-l l ll!l! I 

◄' •,. • . .,,., . 

,,, . ELECTRO~ MORANO 

TIENDA / OFICINAS -· Major, 86 
ALMACEN - Murada de Baix, 50 - TeJs. 72 03 60 - 72 02 56 

. ULLDECONfl 

PIENSOS HENS, S.A. 

DISTRIBUIDOR 

JOSE MIGUEL VERICAT OLLE 

WIFREDO, 46 
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ULLDECONA 

BARRIS 
A la memoria de la niña: 

GLORIA FORCADELL CASTELL 

Pal.omita que del Ciel.o te llamaron 
un día diez de Octubre, chiquitita; 
Como buena cristiana obedeciste 
al Dios que te llamaba, flor bendita. 

Quiso que en vida eterna en su regazo 
descansaras con El, perla bonita; 
Y como siempre ... al Señor obedeciste 
con un adiós de duel.o, te fuiste mujercita. 

Escoltada por aquel coro de Angeles 
cantándote el miserere con dulzura; 
Te llevaban ¡Ay dulce criatura! 
para en la eternidad, estar segura. 

ELS ·vALENTINs------

¡Ay vida cruel! vida de pesares, 
que así nos la encontramos y así la dejaremos; • 
Venimos de la nada y nada vemos 
del pobre porvenir de nuestros males. 

El tiempo no engaña sin pensarl.o 
que de nuestra ignorancia viene el mal; 
Cuantas cosas sabemos que no se hacen 
y como no se hacen, las hacemos igual. 

Mi.s lágrimas, no caben en mi cara 
que es añoranza de todo mi egoi.smo; 
De este egoi.smo humano que tenemos 
todo mortal que no piensa en su abismo. 

El beso aquel que tus padres te dieron 
te lo doy yo Santa querida hermosa; 
Y en tus mejillas, de jazmín y de rosa 
mis lágrimas que riegan el jazmín y la rosa. 

---SANT JOAN DEL PAS 

La pena rompe el llanto del recuerdo 
futura mujercita, que robó tu niñez; 
y con triste amargura y congoja, 
te digo vida mía; G L O RIA ... que en Gl.oria estés. 

Quico 

Recentment s ' han efectuat 
importants millares al cementiri 
del nostre barri de Sant J oan 
del Pas. També és intenció de 
la Corporació Municipal rea
litzar importants millores al 
cementiri deis Valentins, jaque 
es troba en molt mal estat. 

Encara que la situació econó
mica, no és massa bona, la 
Corporació Municipal dins de 
les seves possibilitats no ha 
volgut deixar d ' atendre obres 
tan importants com aquestes . 
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-------~•------------, COMUNIDAD DE RE GANTES 
DE U LLDECONA EL 

CAMP 
COOPERATIVA AGRICOLA 

. • ·· 

Tal com es va apropan l'hivern, arriba el temps de 
!'oliva, actualment més prompte si cap que abans, de
gut a que avui d ia ha quedat ai darrera els temps en 
que la majar part de !'o liva perno dir tata era"reculli
da de terra. 

Com molt bé saben les persones de mitja edat cap 
amunt i de manera especial les dones com a partici
pants a les anomenades "camarades", les olives eren 
plegades una darrera l'altra, amb les mans protegides 
per les "ungles de llautó" omplint fori;;a cabassos fins 
que l'amo ja llunya lo carro al vespre per marxar cap a 
casa (alguns se'ls feia fose per aprofitats). Després 
van apareixer les maquines de plegar potser no supe
rades encara per cap proced iment de plegar !'oliva i 
que complementades més tard amb models nous i 
més perfectes i als rul.los que deixen als camps com 
a pistes de ball, són el millar sistema peral pages. 

De tates menes per t i d'aconseguir més qualitat 
són ja moltes les olives que escullen, bé mar:iualment 
o per al tres m itíos, fins i tot ¡::i (il!:mament amb les 
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"vibradores", modern sistema de nova implantació 
al nostre terme. De tates formes es encara molt consi
derable la quantitat que és replegada de terra, encara 
que molt aviat i als pocs dies d'haver-hi caigut de 
l'arbre, sempre amb l'interes de que l'oli que surti de 
les o I ives sigui més bo. 

El dia 22 de Novembre comeni;;aren a portar-se 
olives al mol( d'aquesta Cooperativa, si bé aquest hi
vern no es creu es treballara tan fort com !'anterior 
degut als motius coneguts de la seca i al fort vent que 
va tambar a terra tantes olives abans d'hora, deixant 
la collita per mitat de la que s'esperava o potser algo 
menys, lo que no creiem sigue motiu perque la quali
tat de l'oli merme, desitjant sigue millar, tot que el 
pages ha de procurar-ha així per valoritzar més als alis 
produ"i"ts. 

Es tenen molt bones raons de la Generalitat per un 
recol zament als nostres o lis, posem per part deis page
sos lo que sigue al nostre abast per aconseguir més 
rentabilitat amb aquest cu ltiu. 
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Después del informe favorable 
del Ministerio de Agricultura, falta 
la aprobación definitiva por parte 

· del Consejo de Ministros. 

Nuestra Comunidad de Regantes, siempre noticia 
de primera I ínea en estos últimos años, celebró el día 
dos de Noviembre Asamblea General Extraordinaria, 
bajo la presidencia de D. Alejandro Serra Romagosa, 
con gran asistencia de afiliados y bajo el siguiente or
den del día: 

1.- Informe sobre la renovación del Compromiso 
de Concordia y acuerdos que proceda. 

2.- Informar respecto obra Pantano y reforma Or• 
denanzas. 

3.- Petición sobre regulación de aguas y acuer
dos que proceda. 

A simple vista podrían parecer rutinarios los temas 
programados pero si reflexionamos un poco su conte
nido observaremos la relevancia de los mismos. 

En el primer apartado se trató de recabar el asenti
miento de la Asamblea, previas las aclaraciones perti
nentes, para renovar el Compromiso de Concordia en
tre los usuarios de las aguas del río Cenia, legalmente 
reconocidos, según las OO.MM. de 1954. 

Este Compromiso cuyo documento inicial fue fir
mado en 1974 tuvo su gestación a partir de 1971, ba
jo los auspicios de la lima. Comisaría de Aguas del Jú
car, y ésta será su tercera renovación. 

Con esta avenencia provisional, de inmejorables re
sultados y sin que ninguna de las partes sufra menos
cabo en sus derechos, se abrió una nueva era de convi
vencia entre los usuarios de las aguas del río Cenia, ce
rrando un largo capítulo de historia cuya duración se 
aproxima a unos siete siglos, en que las discrepancias 
fueron la nota imperante, como lo atestigua la famosa 
Sentencia del Obispo Berenguer de Tortosa en " ... a 
los 8 de las kalendas de lunio del año 1332 ... " y otros 
no menos famosos documentos que reflejan la situa
ción a lo largo de los siglos antes mencionados. 

Aclaradas convenientemente por la Presidencia 
cuantas preguntas se formularon y examinadas las 
compensaciones establecidas, la Asamblea dio su con
formidad unánime a la renovación del Compromiso. 

En el segundo apartado se informó a los reunidos 
de la situación del "Proyecto de terminación de la 
presa del Pantano de Ulldecona" por 1:111 presupuesto 

:,.. 

de ciento once millones de pesetas, a tenor de las 
nueve tarifas aprobadas en 1968 y en virtud de las· 
cuales la totalidad del coste de la obra corre por cuen
ta de la Administración del Estado y una vez termina
das y entregadas a Comunidad, esta comenzará a pa
gar, a partir del segundo año, el 55 °lo de su coste du
rante 25 años con un interés anual del 1,75 °lo. Pro
yecto el referido que después de haber sido favorable• 
mente informado en el "Servicio de Vigilancia de 
Presas" en cuyo trámite se interesó al máximo D. Sal
vador Aznar Calabuig, Ingeniero-Director de la Confe
deración Hidrográfica del Júcar, actualmente ha de 
merecer el informe preceptivo del "Servicio de presas 
de regadío" para que luego obtenga la necesaria dota
ción económica y sea objeto de subasta por parte del 
Ministerio de Obras Públicas y Urbanismo. 

A mayor abundamiento el Sr. Presidente puso en 
conocimiento de los reunidos que, con el fin de acele
rar el trámite de gestión en el departamento Ministe
rial expresado, se había interesado el patrocinio de 
nuestro Excmo. Sr. Gobernador Civil D. Francisco 
Robert Graupera en la visita realizada el día 30 de Oc
tubre último por una Comisión de directivos presidida 
por nuestro Sr. Alcalde. 

Seguidamente y dentro del mismo apartado se dio 
cuenta de los estudios realizados por el Sindicato de 
Aguas para la actualización de las Ordenanzas vigen
tes, atemperándolas a las necesidades de la Entidad. 
Todo lo cual se pondrá en conocimiento de los 
comuneros oportunamente. 

En el tercer apartado se leyó a los comuneros la 
petición formulada por un grupo de comuneros su
giriendo un mejor aprovechamiento de los reducidos 
caudales que nos llegan semanalmente, según el Com
promiso de Concordia antes referido. Este tercer apar
tado consiguió muchas y acertadas intervenciones de 
entre la numerosa concurrencia argumentando sus 
discrepantes puntos de vista. Sin embargo, al no con
seguirse el acuerdo unánime que hubiera sido desea
ble la Presidencia cerró el acto con la venia de todos 
y ; tenor de la propuesta del Sindicato de Aguas de 
distribuir el agua en tandeo normal. 

Ulldecona, Noviembre de 1980 
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~~u.u.i~ Societat d'Assegurances Mútues 

Raval Sla. Anno. 40 · REUS · Tel. 30 48 44 

L'hi ofereix els millors serveis en les següents cobertores: 

/'.lulomóbils 
lncendis 
Pérdues d'explotac,ó pc r rnccnd, 
Robamenl 
Crislalls 

DELEOAT A ULLDECONA: 

Vida 
Acc,denls 1nd1viduals 
Rcsponsab,Jital C,v,I 
Combina ! de /a llar 

Ramón Raga i Blanch 
Major, 131 

TRANSPORTS BADOCH 

(Combinat amb tata Espanya) 

Servei diari de camions 

Agencia Barcelona 
Napols 146 - Tel. 245 34 57 

Oficina Central 
Passeig de l'Estació, 21 

- Tel. 72 00 82 
ULLDECONA 

Antonio Escudero Domínguez 

PI. Mártires Tradición, 4 

Teléfono 72 03 93 

C/. Mayor, toa 

ULLDECONA - DESEMBRE 1980 - Pagina 14 

ULLDECONA 

PRODUCTOS 
PARA 
AVICU LTURA 
y 

GANADERIA 

ULLDECONA 

1111 
GENERALITAT DE CATALUNYA 

CONTROL DE LAS 

ENFERMEDADES 
DEPARTAMENT D'AGRICULTURA, 

RAMADERIA I PESCA DEL SUELO MEDIANTE 
EL CALOR SOLAR SERVEI D'EXTENSIÓ AGRARIA 

Los resultados han señalado en 
todos los casos un control satisfac
torio de hongos tan peligrosos y di
fíci les de eliminar como: Vertici
llium, Fusarium y Rhizoctonia , de 
determinados tipos de nematodos 
como Pratylenchus thornei y tam
bién un buen control de las malas 
hierbas. 

Actualmente se está desarrollan
do y estudiando la técnica en Cali
fornia y no poseo datos concretos 
de que se utilice en otros países. 

Evidentemente y en caso de con
firmarse estos resultados positivos , 
este método posee ventajas indiscu
tibles sobre los métodos de desin
fección corrientes pues, es más ba
rato, su aplicación es simple e inó
cua para el agricultor, no deja re~1-
duos tóxicos y, según afirman los 
técnicos israelistas, correctamente 
aplicada, proporciona resultados se
guros. 

Su estudio y posterior introduc
ción en España sería de un enorme 
interés, especialmente para las ex
plotaciones hortícolas intensivas e 
invernaderistas de las regiones cáli
das. Pero debería estudiarse previa
mente con precaución una impor
tante colección de incógnitas que la 
introducción de este método en 
nuestro país plantearía y que más 
adelante comentaremos. Nosotros 
vamos a tratar durante este verano 
de experimentar esta técnica en las 
condiciones concretas de suelos, cli
ma y cultivos de otoño de la costa 
de Cádiz y existen técnicos e inves
tigadores que comienzan a trabajar 
en el tema, por ejemplo, Manuel Al
varado y sus colaboradores del Ser
vicio de Plagas de Sevilla, en el as
pecto de la lucha contra nematodos 
en cereales. 

TECNICA DE EMPLEO 
Desde el punto de vista práctico, 

son dos las condiciones que deben 
darse para un correcto funciona-

miento del acolchado: conseguir un 
íntimo contacto del plástico con la 
superfície del suelo y crarle a éste 
un abundante contenido en hume
dad. En definitiva, se trata de garan
tizar y mejorar la conductividad del 
calor a través del suelo. Esquemáti
camente los pasos a dar son: 

I O • Preparar el terreno cuidado
samente, previo estercolado y abo
nado de fondo, y dejarlo en la for
ma definitiva que va a cultivarse 
(como si se procediese a plantar al 
día siguiente). 

2°. Regar abundantemente. 

3º. Colocar cuidadosamente la 
lámina de acolchado, empleando 
polietileno transparente de 0'04 
mm. de grosor (150 galgas) ó 0'025 
mm. (100 galgas). Según el tipo de 
cultivo se cubrirá todo el terreno o 

los lomos o las camas donde se va
yan a situar las plantas. El aconcha
do se hará evitando la formación de 
bolsas de aire entre el plástico y el 
suelo. 

4o. Dejar el plástico sobre el te
rreno durante un período mínimo 
de cuatro semanas. 

5o. Transcurrido este tiempo, le
vantar y retirar el acolchado y pro
ceder a la plantación o siembra in
mediata del cultivo. 

NUESTRAS INCOG NIT AS 
Se trata de una técnica de eje

cución sencilla, barata y fácilmente 

mecanizable con el empleo de ape
ros acolchadores. No obstante el 
método plantea incógnitas y proble
mas que es necesario aclarar y resol
ver antes de poder aplicarlo con se
riedad y seguridad de éxito en nues
tras condiciones concretas. La ma
yor parte de las incognitas se plan
tean a causa de las diferentes condi
ciones agroclimáticas y de cultivo 
existente entre la horticultura israe
lí y la nuestra. 

SUELOS 
Veamos, en primer lugar, los 

problemas que plantea el suelo, su 
textura y su capacidad de retención 
de la humedad, condición' funda 
mental para una eficaz conducción 
del calor a capas más profundas. 
Los suelos en !_os que tenemos cons
tancia de la aplicación de esta técni
ca están entre los de textura media 
y pesada con una adecuada o alta 
capacidad de retención de la hume
dad, y por tanto, con una buena ca
pacidad de conducción del calor. 

(Continuará) 

'variedad de fresa "Nurit" cultivada en terreno desinfectado mediante calor solar. 
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TAPAS VARIADAS 

alameda 

ULLDECONA 

}f** {eúrochrom 
*~*-fe. 

LABORATORIO FOTOGRAFICO 

Avda. Ramón Salomón. 19 
Teléfono 72 03 63 • Apartado 7 

ULLDECONA 

1osep ntartorell 
Pf/LES Cf/RREGRDORES 

RETRO-EXCf/Uf/DORES 

TRANSPORTS EN GENERAL 

A l serve i d 'Ulldecona i Comarca 

Sanl Anton i, 2 - Tclcfon 72 01 64 
ULLDECONA 

ULLDECONA - DESEMBRE 1980 - Pagina 16 

MJ1NUEL MJBTDBELL 
TRANSPORT~S 

Carrer del Calvari, 48 
Teléfono 72 02 52 

ULLDECONA 

DISTRIBUCIO. VENTA E INTALACIO DE 
TUBERIES P V C . FRISOS 

PAVIMENTS PV.C _ MAT. CONSTRUCCIO 
1 SANEjAMENTS 

«agasa - Balagué» 
A porlame nl d'a igües per a usos induslria ls 

i agrícoles 

Cam::r dl'I Mar, Jf, - 1'clcfou 7202 16 U LLDECONA 

!=.SP!=.CIALIDAD tN FRANKFURT 
y plancha en general 

(;;1rrer del Calvari, !i7 ·- ULLDECONA 

"CUENTOS EROTICOS" 
DE 

Enrique Brassó, Jaime Chavarri, Emma 
Cohen, Fernando Colomo, Jesús Garct'a de 
Dueñas, Jo~efina Malina, Juan Tebar, Augusto 
M. Torres y Alfonso Ungría. 

En principio esta película tenía el alici ente 
de reunir a varios directores del nuevo cine es
pañol que normalmente no gozan del beneplá
cito de las salas de proyección (como pasa con 
el nuevo cine alemán, o europeo en general) 
ésta ha logrado que el empresario se arriesgara 
por llevar la envoltura "S". 

Se trata de una serie de historias más o me
nos eróticas cuyo único nexo de unión es un 
vagón de metro en donde van subiendo los di
rectores, que son presentados por el maestro 
Berlanga. 

La idea era interesante pues al ser relatos de 
corta duración podían ceñ irse sólo a una anéc
dota lo que facilitaba una mayor brillantez. 

Son a destacar la d e Chavarri por su desinhi
bición, la de Colomo por el ingenio y la mane
ra gráfica de describir que el personaje tiene el 
sexo metido en la cabeza, la de Ungría por el 
simbolismo y gran belleza que encierra la es
pecie de máquina de hacer el amor cubierta 
con las sábanas, y, sobre todo, la d e Josefina 
Malina con una anto lóg ica escena contra el 
machismo, en la que la voz en off de dos hom
bres van desmenuzando el cuerpo femenino 
sin verle ningún atractivo, mientras que en las 
imágenes de la cal le todos los hombres que 
aciertan a pasar no están muy bien que diga
mos. Lamentablemente el resto de las histo
rias adolecen de lentitud y falta d e frescura. 

Por último resaltar que con la dictadura era 
impensable la producción de una pelícu la así. 
Cierto que no es gran cosa, pero con este cli
ma de libertad se pueden lograr empresas mu
cho más ambiciosas. Siempre que haya dinero 
para financiarl as. Pero esto ya es otra histor ia . 

Angel M illán 

De l 'associació de ve"i'ns 

.LLI<;ONS DE 

CATALA 

L' ACCENTUACIO GRAFICA 

Com tots sabeu les pamules estan dividúJes 
en si1.labes, que són els cops de veu amb que 
les pronunciem: ca-sa, gló-ri-a, ca-uen. Aques
tes s i1.lab es no es pronuncien totes amb la 
mateixa for~a, sempre n 'hi ha una sobre la 
qual recau l 'accent, i que anomenem Síl.laba 
T-'>nica. Aquesta, pero, no ocupa sempre el 
mateix Uo c; pot ser l'última, la penúltima, o, 
de vegades, l 'antepenúltima. 

Si la síl.laba tónica és l 'última, la paraula 
s'anomena A;¡uda. Exemples: camí, petit. 

Si és la penúltima, s'anomena Plana. 
f xemples: Cadena, préssec. 

Si és l 'antepenúltima, s'anomena Esdrúixo
la. Exemples: fórmula, ancora. 

A Ji d 'escriure amb correcció convé saber 
quines paraules han de portar accent grafic i 
quines no n'han de portar, per aixó cal tenir 
en compte les Regles següents: 

1.- Accentuaras tates les paraules agudes 
acabades en una d'aquestes terminacions: 

- a, e, i, o , u 
- as, es, is, os, us 
- en, in 

Exemples: país, aixó, deliciós, fara 

2.- Accentuards totes les paraules planes 
que no acabin en cap de les 12 terminacions 
que hem citat abans. 

Exemples: príncep, immóbil, líquúJ, carac
t er. 

3.- Accentuaras tates -les paraules es
drúixoles, sense cap excepció. 

Exemples : elegancia, última, historia, ma-
trícula. 

Pera practicar podeu fer aquest exercici: 

- Accentueu les paraules següents: 
Cami, ancora, solúJ, telefon, alli, fabrica, 

can~o, aqui, quilometre, raco, aixi, pages, 
carrero, algu, boto, solitaria, cafe, cato lic, 
victima, immobil. 

Nota: Llegiu en catald! Us ajudara a agafar 
soltura i vocabulari. 

R.M. F. 
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ENTREVISTA 
JULIAN RODRIGUEZ 

Cap de la Policía Municipal (Jubilat) 

éDA r.- 66 años. 

ON VAS NE/XER?- En Carrnona, provincia de 
Sevilla. 

ANYS DE SERVE/ A L 'AJUNTAMENT?- 37 
años y 6 meses. 

QU!NS TREBALLS HAS FET A L 'AJUNTA 
MENT?- De Guardia Municipal y Jefe de Guardias 
Municipales. 

QUINS ALTRES OF/CIS TEN/ES ABANS?
Ayudante de Cocina. 

ET SENT/ES A GUST AMB EL TEU TRE
BALL?- Sí, muy a gusto y satisfecho, porque me 
gustaba servir al pueblo. 
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TENS ENYORANr;A ARA DEL TEU TRE
BALL?- Los primeros días me encontraba extraño, 
después de tantos años de servicio. Ahora ya me 
he acostumbrado a mi nueva situación. 

D'ON ET VE EL NOM DE "SEVILLA"?- Estan
do en el Servicio Militar me llamaban así, porque en
tre los compañeros, nos llamábamos según el sitio de 
donde éramos. Al ser Carrnona de la provincia de 
Sevilla, me llamaron así. 

AF!C/ONS DE TOTA LA VIDA ?- Ser muy cum
plidor de los servicios que he desempeñado; ese ha si
do mi máximo interés. 

QUE TAL ET SENTS COMA JUB/LAT?- Bien. 
Muy satisfecho. 

ET SENTES ULLDECONENC? CATALA?- Sí, 
mucho; porque vivo en Ulldecona desde hace más 
de 40 años; mi descendencia es de catalanes y mi 
esposa es de Ulldecona. 

COMA CUINER, QUIN ES PER TU EL MILLOR 
PLA T?- La paella típica. 

QUANTES PAELLES HAS FET EN TA VIDA?
Muchas. Desde el año 1942 que entré en el Ayunta
miento, calculo que posiblemente pase de las mil. 

ON VAS APRENDRE A FER-LES?- Mi anterior 
oficio fue ayudante de cocina, entonces fui apren
diendo poco a poco a cocinar la paella. 

QUE VOLS DIR AL POBLE D'ULLDECONA?
Que estoy muy contento y orgulloso por haber pres
tado mis servicios al pueblo de Ulldecona, corno asi
mismo de la colaboración de todos los ciudadanos 
conmigo. Es cosa que les agradezco de todo corazón, 
hoy que tengo la ocasión de hacerlo. 

JUL/AN, SEVILLA, AMIC DE TOTS. DES 
D'AQUESTES PLANES ET DESITGEM MOL TA 
SORT I SALUT EN AQUESTA NOVA ETAPA DE 
LA TEVA VIDA. PER MOLTS ANYS. 

3.u.-. "•~risuu ~iitr'a. tap 
~, la Jt-h~a ll,.nitipol. """"' ,~n,.-f. 
f,b,I i ron>tanl llt hh ,1, ulllltron,nn uu~ ..... .,.;,. 

!lo,, K 1980 
c.,_ .,.......,. 

Como muestra de agradec imiento de todo el pue
blo de Ulldecona, La Corporación Municipal en Pleno 
de fecha 25-2-80 le lúzo entrega de este pergamino. 

AMB DOS PENSIONISTES JUBILATS DE L'AJUNTAMENT AQUEST ANY 

QUE S'ACABA 

j i 

JOSEP DE LA ASUNCION Peó Especialitzat (Jubilat) 

EDA T.- 65 anys. 

ON VAS NE/XER?- A Burriol, província de Cas
telló. 

ANYS DE SERVE! A L 'AJUNTAMENT?- 30 
anys. 

QU!NS TREBALLS HAS FET A L'AJUNTA
MENT?- Repartiment de carns de l'Escorxador Mu
nicipal, recollida d'escombraries i mol tes al tres coses. 

QU!NS AL TRES OFICIS TEN/ES ABANS?- Tre
ballava en un forn de cali;:. Era eventual. 

ET SENT/ES A GUSTEN EL TEU TREBALL A 
L'AJUNTAMENT?- Sí, molt a gust perque treballa
va peral poble. 

TENS ENYORAN<;A ARA DEL TEU TRE
BA LL?- Sí, trobo a faltar aquella epoca i lamento lo 
depressa que m'ha arribat la jubilació. 

D'ON ET VE EL NOM DE "TORERO"?- D'anar 
a torejar a les places. Es m'afició preferida. 

AF/C/ONS DE TOTA LA VIDA?- Els toros. 

QUANTES VEGADES T'HA A GAFA T EL TO
RO?- Sis o set vegades. Dues una mica greus. 

' QUE TAL ET SENTS COMA JUBILAT?- De 
moment trobant a faltar la feina de cada día; pero 
després molt tranquil i a gust. 

ET SENTS ULLDECONENC? CA TALA?- Sí des
prés de 40 anys em sento ulldeconenc i catala. 

ALGUNA ANECDOTA PERSONAL?- M'han pas
sat tantes coses que ara és difícil recordar-les. 

COM PASSES EL DIA ?- Ajudo als meus fil Is al 
Bar, en tot lo que puc i faig alguna altra cosa, corn 
arreglar paraigües vells. 

QUE VOL DIR AL POBLE D 'ULLDECONA ?
Mol tes gracies a tot el poble. Que s'han portat 
molt bé amb mi i que estic orgullós i satisfet d'ha
ver.Jos servit. 

!GUALMENT PEPE, MOLTA SORT I SALUT I 
QUE SIGUI PER MOLTS ANYS. 

li.D. 

.. 
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ADEU, AMIC 1.TARTE 1· 
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El sábado 8 de noviembre 
dejó de existir Enrie ltarte Ro
meu. Había nacido en Ulldeco
na hace 68 años. Su fatal desti
no le llevó a Barcelona la pasa
da semana y, el jueves día 
6, al cruzar un paso de peatones 
le arrolló un automóvil, mu
riendo pocas horas después, 
tras recobrar la I ucidez. Vivió 
en Barcelona durante muchos 
años, en el curso de los cuales 
fue redactor de «El Mundo De
portivo», colaborador de Radio 
Barcelona, etc., que dejó por 
motivos profesionales . Hacía 
bastantes años que había vuelto 
a fijar su residencia en Ullde
cona, aunque por su profesión 
viajaba frecuentemente, espe
cialmente a Barcelona. Su mun
do e ra el del deporte; había si
do directivo del C.F. Ulldecona, 
tenía la corresponsalía de varios 
periódicos, colaboraba esporá
dicamente en la emisora local 
Radio Costa Dorada, lógica
mente en espacios deportivos, 
porque su pasión, casí diría
mos su vicio ... era el deporte, 
especialmente el fútbol. 

De pluma fácil y distinguida, 
su profundo conocimiento de l 
fútbol, hasta sus más recóndi 
tos aspectos, hacía que sus cró
nicas, bajo el seudónimo de 

. Henri-Quet o Pepe Gol, fueran 
delicia para los lectores u 
oyentes , especialmente de los 
seguidores del C.F . Ullde cona, 
equipo, junto con el Barcelona, 
de su absoluta preferencia. 
El C.F. Ulldecona ha perdido en 
él a uno de sus más asiduos 
seguidores y apasionado y, a la 
vez, imparcial defensor. Enrie 
Itarte Rome u, descansa en Paz. 

J.B. Muñoz 

La notícia de la mort d ' En
ric ltarte i Romeu , amic de tants 
amics , ha causat dolorosa sor
presa a tots i a la tristor pel 
seu accident a Barce~na s ' ha 
unit la de no poder acom
panyar-lo al cementiri i fer com
panyia als seus fami liars en 
aquells atribolats moments EII 
que per allí on anava , se~pr; 
amb la seva esposa , tenia una 
sa lutació afable per tots ! 

Va arribar-me la dolorosa 
nova el rnateix dia que, fulle
jant «Ulldecona» , llegia la que 
potser haura estat la seva últi
ma col-laboració, referent als 
pensionistes i la seva Llar . A 
la foto que ilustrava s ' hi veu 
amb la seva esposa, fent costat 
a tants altres pensionistes . 

En tots els grups socials, en 
tates les comunitats, sempre hi 
ha una llum, unes animes in
quietes que obren e l pas. Així 
fou Enrie ltarte, ja des de quan 
anavem a escala. No sois era e l 
primer de classe sinó també e l 
millar a ! ' hora deis jocs, i, ja 
més grandets , el més clarivi
dent. 

L' ALCALDE D' ULLDECONA 

Amb el seu propi esforr,;:, ven
cent qui sap quantes dificultats , 
es va obrir pas a la vida i Bar
celona fou la seva nova llar, on 
va poder realitzar-se. EII solía 
dir, humilment, que passa 
desapercebut . Peró no va ser 
així, no sois per a ls seus amics 
sinó per al s deportistes, aficio
nats i lectors de la premsa de
portiva, i especialment per als 
lectors d ' «Ulldecona» on tantes 
pagines donen constancia d' una 
dedicació i d ' una estima, que va 
comen\ar de molt jovenet, on 
el seu nom ha quedat. 

Es diu que quan mor un amic 
s'emporta un tros de la nostra 
vida. 1 e l tros que l' amic Enrie 
ltarte i Romeu se' ns emporta , 
de la nostra generació, és una 
!larga etapa que va comen\ar 
a la classe de parvuls fins a la 
vida madura. 

Actiu , intel-ligent, bona per
sona , un accident se' ns l' ha 
endut. Peró seguira viu en els 
nostres records i en el nostre 
desig de con sol per als seL!~ . 

Amic Enrie, a reveure! 

Lluís Millan 

En Jordi Itarte 
Ai~~lde de ROQUETES 

AmicJordi: 
En la mort del teu pare, Enrie 

ltarte, vull fer-te arribar el més 
sentit condol p er la p erdua que 
la seua absencia representa per 
a la vostra famllia , a la que et 
prego -i especialment a la teua 
mare- ho vulgues transmetre. 

Com a home de grans valors, 
com a gran ulldeconenc i cata
/a, quedara en el record de tots 
els qui varem tenir la sort de 
coneixer-lo. 

Descanse en pau. 

Jau m e Antich i Balada 
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COMUNICADO DE LA 
ASOCIACION DE 

JUBILADOS Y PENSIONISTAS 
DE ULLDECONA 

Enrique ltarte Romeu. 
E.P.D. Te fuiste, sin decirnos: 
¡ADEU ! Has dejado de ser 
miembro de nuestra Directiva, 
cuanto más falta nos hacías. 

La ilusión de tu viaje a Bar
celona, se transformó en ... un 
crimen. Un coche, fue la causa 
de tu muerte . Ya no hay reme
dio. Sabemos todos , que la Di
rectiva ha pe rdido a uno de los 
mejores que tenía . Tu privile
giada imaginación , no conoció 
nunca la duda. Para todo en
contrabas la solución. ¿Quié n 
podrá sustituirte? ¿Será posible 
encontrar a otro que iguale tu 
excelente mentalidad? Dejas la 
silla vacía, hasta que encontre
mos a otro que te sustituya. 
Mientras tanto, los ojos de los 
que quedamos de la Directiva 

mirarán en todas las Juntas , tu 
silla vacía . Es la que ocupabas. 

Los componentes de la Junta 
Directiva y todos los demás 
Asociados, te decimos: 
¡ ¡ ¡ADEU! !! ltarte y Descansa 
en Paz . 

El número 14 de la Lista de 
Socios ya dice: BAJA POR 
DEFUNCION. 

PARLEN LES ENTIT/\TS 

INFORMA L'ASSOCIACIO 
DE PARES D'EGB 

El proppassat dia 11 de Novemhre, l'Associació de 
Pares d'Alumnes va celebrar Assemblea General pera 
tractar d'un tema d'especial importancia: la construc
ció d 'una Pista Poliesportiva a dintre del recinte es
colar. 

Es crea una Comissió encarregada específicament 
de posar en marxa, organitzar i controlar !'obra. Fins 
ara, a les reunions i contactes haguts, s'ha vist bona 
disposició, esperit de col.lahoració i ganes de tre
ballar, coma mostra tenim que s'han aconseguit des
comptes i donacions en quant al material, ens han 
promés que ens deixaran les ferramentes necessaries i 
el projecte i la direcció de l'obra són totalment gra
tui"ts; finalment s'han fet gestions i la ma d'ohra ens 
sortira bastant economica. 

Tot i amb aixo, el pressupost puja fins a 500.000 
ptes., per a lo que comptem amb una suhvenció de 
150.000'- del CONSEJO SUPERIOR DE DEPOR
TES; com veieu cal un ample suport per part deis 
pares deis alumnes, suport obtingut a l'Assemhlea 
aprovant si calia la seua ajuda economica mitjan1,ant 
una petita derrama. 

Naturalment aquest acord compromet únicament 
als associats, per aixo des d'aquí fem una crida als 
pares que encara no pertanyen a l'Associació. Volem 
fer-los comprendre que el nostre interes i dedicació 
esta orientat a beneficiar a tota la comunitat escolar 
en la mesura de les nostres mínimes forces i capacitat, 
es per aixo que com més associats hi hagi, més i 
millors projectes es podrien emprendre, i la carrega 
es repartiría més j ustament. 

Volem dones una vegada més, invitar a tots els pa
res no associats a que participen en aquestes tasques 
comunitaries donant-se d 'alta, pel que representa la 
quota, 600 ptes. a l'any, no tenen excusa i amh aixo 
comptem. 

Per formalitzar la inscripció poden adrec;:ar-se a 
qualsevol deis membres de la Junta o a la mateixa 
Directora del Centre Escolar. Gracies en nom deis 
vostres fills. 

L 'ASSOCIACIO 
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GRAU 
Ferreteria Industrial 

1 Dom estica 

LLISTES DE NOCES 
ELECTRODOMESTICS SUPER-SER 
PINTURES I IT AN-L UX 
Disl,ibuidor O ficial: BOSCH i 
MO 10-SERRES TRONK 

Carrer M a jor, 104 - Tel. 7'i. 01 89 ULLDECONA 

Mecánica en Gencrttl flulomov,list1ca e lnduslnal 

Rect,1,c:ado de Molon•s 

Espccm/,dad C'n Trah.1¡os Torno. Frcs11cíura 

y M ontaw IJo/quc>IC' l l1drául1co 

Lavado y Engrc,se Tunsmos y C,trrno11c-s 

TALLERES f'Jila6ert 
)OSE ANTO NIO Gll.ABERT SORRIBES 

Padre Palau, 8. Tel. 72 02 SS · ULLDECON,ll; 

Reparación - Rectd1cado y Lapendo VB/vulas de todas clases 

de la lndustrm Petroquim,ca 

Concesionario de: 
VOLQUETES COMELUIS, S. L. 
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CARNISSERIA I EMBUTITS 

CONSOL FOICADBLL 

Pla<;:a_ M. Tradició, 12 - Tfon. 720083 
ULLDECONA 

OFICINA TECNICA 

LO y SA SEGUROS 

y Autó ._ Escuela BARRENO 
a su servicio en ... 

Calle Mayor. 111 • Tel. 72 00 48 ULLDECO NA 

.UN 
-WBRE 
CADA 

"SOBRE LA PESCA DEL 
LANGOSTINO ... " 

~ 
~or Luis Millán Roca 

BIBLIOTECA POPULAR 
DE LA DIPUTACIO 

SUBSECRETARIA DE LA MARINA MERCANTE 

Dirección Genero! de Pesco Marítimo 

SOBRE LA PESCA DEL 

LANGOSTINO EN LA · ZONA 

DEL EBRO. SU EVOLUCION EN 

EL PUERTO DE SAN CARLOS 

DE LA RAPITA 

Por LUIS MILbAN ROCA 

PUBLICACIONES TECNICAS DE LA JUNTA OE ESTUDIOS 
DE PESCA 

Publlcoclón núm. 8 - Madrid, 1969 

Dice el autor en el preámbu
lo: "La tradición de la pesca 
del langostino al trasmallo se 
conserva viva entre los pesca-

dores de las costas del Delta del Ebro, Ampo-
• lla, San Carlos de la Rápita y Casas de Alca

nar, de situación privilegiada frente a una rnar 
de gran concentración de esta especie. 

R~alizan una renovada labor de artesan(a, 
resultado de la pericia de los que van a la mar, 
de las rederas que diariamente remiendan y de 
los que arman las piezas ... " 

Es el puerto de San Carlos de la Rápita el 
que reg istra mayores desembarcos de l<1ngos
tinos del Mediterráneo español. El autor 
dedica una atención especial a sus modalida-
d es de pesca y pe -ne el acento en la incidencia 
de est as capturas, como resultado de un 
proceso de producción y remuneración de 
cada una de las partes que intervienen. 

Completan el trabajo interesantes conclu
siones y una bibliografía sobre el tema. 

El autor, vinculado a la organ izac ió n 
pesquera española durante años, miembro del 
Comité Técnico de Pesca del Mediterráneo, ha 

·tomado parte activa en reuniones y congresos 
de pesca nac iona les y extranjeros. Ha publica
do una larga serie de estud ios que han apare
cido en publicaciones oficiales y en revistas 
especia lizadas, de los que ex ist e en esta 
Bibl ioteca una buena muest ra. Recientemente 
ha publicado "La pesca a la mar de l'Ebre" 
que figura entre los estudios del "Consell 
lntercomarcal d e les Terres d e l'Ebre". 
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Preambul 
He dubtat en dirigir aquesta 

carta a 9, a 2, o a 1 de vosaltes, 
ja que tot i que -desgracia
dament- no ens parlem tant 
comen altres temps, encara re
cordo béel teu estil de redacció, 
amic ..... 

Per altra banda, em consta 
que algun deis signants no es
teu massa satisfets d' haver-ho 
fet i us doneu compte que pot
ser heu estat uti litzats. Us pre
go, dones, a aquests últims que 
no us sentiu al. ludits per la 
meua resposta. 

Revista catalana 
La revista «ULLDECONA», 

revista d'informació local , di
rigida especialment a tots els 
ulldeconencs, -ciutadans de 
Catalunya-, és una revista ca
talana lógicament. Pero aixó no 
és el mateix que una revista 
escrita tota ella en catal a. Cosa 
que ser ia possible, pero que 
avui no és el criteri del Consell 
de Redacció pels següents 
motius: perqué ens sembla més 
democratic respectar la !lengua 
original en que els articles han 
estat escrits, i ademés perqué, 
encara que molts d'immigrants 
(no emigrants com dieu) és 
veritat que parlen en catala, 
també és veritat que a molts 
ulldeconencs de naixenc;a o 
adopció, avui no els és facil lle
gir-lo correctament, i potser a 
l 'anar llegint-lo poc a poc a la 
revista també l'aniran apre
nent, cosa que en canvi no fa
r ien si se' ls imposés per la for
c;a, ja que comenc;arien per no 
llegir -la. 

CONSIDERACIONS DEL 
DIRECTOR 

Carta amistosa a 
«9 ulldeconincs disseminats ... » 

«Qüestions d'interes local» 
La revista «ULLDECÓNA», 

revista de I' Ajuntament d'Ull
decona, ademés de ser basi
cament d'informació local, vol
dría ser gracies a l'ajut del 
Consell de Redacció i deis 
col. laboradors, democratica, 
pluralista, engrescadora, i -jo 
diría- que fins i tot progressis
ta (que no és el mateix que ser 
«Progre»). 1 sembla que alguna 
cosa es va aconseguint última
ment, segons diu la gent. 

No és el seu objectiu basic el 
ser una revista de debat, cosa 
perfectament lógica, pero - re
peteixo- que en aquest cas 
no és el seu f i . No obstant, 
fins ara no s'ha impedit cap 
tipus de debat n i de col.labora
ció. 

Es molt difícil saber quines 
són les qüestions d'interés 
local. Potser la vida deis co
nills no interesse a molts, peró 
en aquest moment la «Cuni
cultura» és una ajuda per a 
molts pagesos. Ademés, hi han 
persones que es col . leccionen 
la revista per ten ir arxivades les 
informacions demografiques de 
l 'any, els programes de festes 
deis Barris, els acords munici
pals, etc. 

De tota manera, hem trobat 
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a faltar més col. laboracions com 
les que vareu fer al seu dia 
López i Roig: La majoria deis 
membres del Consell i jo mateix 
no tenim Títols que afegir-hi 
al costat deis nos tres noms. 1 
per aixó, unes opinions erudites 
i científiques com les vostres 
sempre seran ben rebudes a la 
revista. 

Alcalde socialista 
Hi han també al vostre escrit 

diverses al. lusions a I' alcalde i 
regidors socialistes, al consisto
ri i als partits. 

Fins el 19 d' Abril de 1979, jo 
era cap de la candidatura socia
lista a Ulldecona. Des d 'aquell 
dia, sóc Alcalde de la Vila 
d'Ulldecona (amb els seus 
Barris) i, sense deixar de ser 
socialista, soc I' Alcalde de tots 
els ulldeconencs. 

Tots els regidors socialistes 
treballem en benefici del poble 
amb voluntad de servei i pro
grés. No sóc jo qui he de dir per 
quines motivacions treballen 
els regidors de les altres candi
datures, pero he de fer constar 
-un cop més- que la majoria 
també treballen en benefici 
del poble. 

El treball en bé del poble 
ens uneix la major part de les 
vegades. Quan no estem 
d'acord en algun punt, ens sen
tem i parlem. H i ha camins en 
que, sense renunciar ningú a 
res que estime fonamental , 
trobem punts d' acord i alesho
res ho t irem endavant. 

1 aixó creiem és el que vol la 
majoria del poble: fets i no pa
raules. 

De tota manera, esperem que 
persones «més d ' esquerra» (ll i
bertat d ' interpretació, si us 
plau) a les próximes eleccions 
us presenteu i entreu a I' Ajun
tament, per treballar-h i tots 
junts, que Ulldecona necessita 
de tots. 

- Signat: «L'il. lustre batlle» 

P.D. El departament de subs
cripcions ens diu que esta es
perant la vostra. No ens defrau
deu. 

Jaume 

INFORMACIO LABORAL 

/ 

,.->'PIMEC 
~~ PETITA I MITJANA EMPRESA DE CATALUNYA 

Mallorca, 279, J.er 3.ª 

Teli)fon 215 88 31 

BARCELDNA-37 

/ 

I'IMF:C és una organil zació d 'cmprcsaris r¡uc o pera arr<'u dP Catalunya; la sr'm finalitat rs la de
.{<!nsa i pro moció cÍ<> lPs ¡><• litcs i mitjan<'s cmprr's<'s q1u· tan/. rÍ<'fin.<·ixc·n la 11uwem clr· ser d<'l nostre 

país. A judar a r Pso ldre <'is proÚl<'m<'s que aqw•sl<'s l c11 c11 aclual mC'11 / ,;s 1111 dds 11oslr<'s obj cctius . . 

t•:11 aqu.<'s t s<'nl it, <'l tr<'ball de P[M l~C es el,•s<'nrn lupa /a 11 /. a tra1,(>s d<' la s<'va /H<'s<:11,·ia r•n <'Is mil 

jans de conuw ic:ació coni <'ll cls o rganismes <'con 1mirs, .fi11a11i- <'rs i cur¡J()ral ius. 

U,ui el<' l<'s lín ies d 'ac l uació ele f>/ ,\lfC (>s donar su¡wrl n l<'s rn11wrc¡I1<'s, 011 vold r{<' tll que la 

noslra organil::ació .fos sufic iPntmenl co ,uwula ¡u•r podl'r c•stahlir nmlacl<•s a lo/ 11iu·II 11 111 b les 

¡u•rsofü'S rn.és r <'p res<'nlali ves i se1Lsi bili l::ar-l<'s d <' la 11 ,•c,•ssilal </U<' hi hlL cfr cr<'ar uII 1111i1·i1111•11/ <' ll l

¡m•sarial r¡w• IH•1u•.ficii· les 11ostr<'s nwl¡>arad<'s /11'/ Í l<·s i 111itjr111<•.~ em¡m's<'s . 

. 1 la SPVa d is¡ws ició ¡><!r a r¡unlsevol 1LclarÍ111 <'11 / </ti<' tl<'n'ssit i r<'SfJ<'ci.<' <Í<' l 'l\lf{:_ 

El periodo de enfermedad 
- Incapacidad laboral t ransito
r ia- tiene una duración máxi
ma de 18 meses. 

Tras el término de tal periodo 
y de persistir la sit uación de en
fermedad puede pasar el t r aba
jador a la situación conocida 
como de «lar ga enfermedad». 
- Invalidez provisional , técni
camente- que se extinguirá, 

· en cualquier caso, a los 6 años a 
part ir del inicio de la enferme

. d;:id v incapacidad labor al tran
.sitoria. 

JJ<'r<' r;a11iµ11,; i Cawrnorn 

,....,·,•cr<" l ari (;,•nc•ral 

BAJA POR ENFERMEDAD 

Por enfermedad - incapaci
dad laboral t ransitor ia- se 
percibe -del 4° día al 20° 
día- una prestación económica 
del 60 % de la base reg uladora. 
Del 21° día en adelante el 75% 
de dicha base. los 3 prime
ros d ías no se cobran . Estas 
normas son de carácter general 
y pueden ser mejor adas, a tra
vés de pacto indiv idual o con
venio colectivo, como as í ocu
rre en algunos ramos. 

Por lar ga enfermedad o in
validez provisional se sigue co
brando el 75 por ciento de la ' 

base reguladora. 
La base de cotización está 

constituida en esencia por lo 
percibido por el trabajador en 
el mes anterior al de la baja 
de enfermedad, incluida la par 
te cor respond iente a las pagas 
extras. Respecto a conceptos 
variables, como primas, en lu
gar de partir de lo percibido en 
el mes anterior , se ha de ob
tener el promedio del últ imo 
año. 

E l Secretariado local 
de la U .G.T. 
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Transports D O M A N 
Pascig Estació, 17. Tt:lefon 72 03 47 

SEi<iJI:'/ / Ji : l 'rlC)/ 1/-:Tl:WO 

VJILBNClA CJ!STELLO ,, 
C0Mf7/<C I l DEI . Mi >NTS/(I 

En/la,· dm/J les Co111<1rc¡ues: 

Baix Ehrc, Rihern d 'Ehrc, Terra (//fa, Rcus, 
Tarragona y viceversa. 

VINS IGNASI FORCADELL 

1 
P....-;, E" ació. 29 - l, lolon 72 02 30 - ULLDECONA 
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Muebles ARNAU 

(~J-, ,.;. ;, .. \. . ....... J., j ·· .-;•,\ / .. ;./ .. 

., / ... \., C ., ./.J ... ;., 

Majar, 82 Tel. 72 03 58 
Majo, . 93 Te/ 7?. O I 7;, 

ULLDECONA 

El cine le brinda la posibilidad de revivir en la imagen 
los mejores momentos de su vida ... 

... Y el paso del tiempo ac recerá ese valor de documento 
que sólo las imágenes vivas pueden guardar 

Porque será entonces, al po der "verse" de nuevo desde 
perspect ivas y contrastes aiiejos, que Ud. 

"rcdescubrir:í" cada vez el contenido de la filmació n 
expe rimentando nuevos y acaso insospec hados deleites 

REPORTATGES ALABEDRA realizará la filmación 
con la dignidad y calidad estéticas que en cine son 

propias de un buen hacer 

J,; /, (,'f N J,; J,,'S l ' /1 H ... 

.. • ---

,.,• 
.. 

REPORTATGES ALABEDRA 
-Super 8 en color y sonoro-

®@ 
1

1 1111111f1111111rnli-•• 
~ !~~· -__ ',~ ~ 

•- .... 
' 

1 

C/\1\ TES I\L -D11\ECTOI\ 
Sr. Director: 

He llegit el lamentable arti
cle, que signat per uns «pro
fessors» i «estudiants» d'Ull
decona, residents en a/tres llocs 
del nostre país, ha publicat la 
Revista del Poble. 

No valdría la pena fer-ne 
referencia, perque certament, 
no aporta cap idea construc
tiva. Si trobeni més burles fa
cils, que conceptes rigurosos. 
Pero sí que com a regidor de 
/'Ajuntament de la Vi/a, voldria 
fer en veu alta, unes reflexions. 

Tinc la sensació de que 
aquí ja algú, que no sap quin 
és el !loe, ni quin és el seu co
metut i que ademés confon 
les coses... i que entra en el 
terreny tan mesquí, del classic 
embolica que fa fort, que és la 
forma en que alguns entenen 
la política, p er a millor manipu
lar situacions. 

Per clarificar punt per punt, 
/'esmentat article, no proce
deix, ja que esta en la mateixa 
línia de mal gust, d'un escrit 
semblant, signat en aquella 
ocasi6, entre d 'a/tres per l'ar
quitecte Sr. López qui ara re
peteix arguments i signatura i 
pe/ Sr. Josep Lluís Millan, que 
en aquesta oportunitat curio
sament (?). s 'ha autocensurat la 
firma. No calen, si no repetir i 
ampliar arguments, com els 
que en una carta anterior diri
gida a voste Sr. Director, 
ja li senyalava. Tornaré a dir, 
que aquí ningú té /'exclusiva de 
res. Ni de la democracia, ni 
del catalanisme, ni de lo que 
realment és una actitud pro
gressista... Perque no es pot 
confondre, lo que cada u en
tén per democracia, amb la 
democracia ni lo que cada u 
entén per catalanisme amb 
el catalanisme i molt menys 
amb Catalunya. Se 'ns dub
te que tampoc el progres
sisme, pot ser lo que es 

creuen que és, lo que diuen 
el firmants de la carta. No 
hem de confrondre les coses, 
Sres. professors, han de fer 
llum ... no fer fu"J-·· I sobre 
tot no han de confondre lo 
que són les ideologies, am b lo 
que és la política . . . que sembla 
que és lo que han Jet, els .flame
jants «professors i estudiants». 

Les persones i les idees, 
moltes vegades, s 'expliquen 
millar amb actituds, que amb 
paraules. La meva com a re
gidor de l'Ajuntament, ha 
estat, és i será democratica, 
en el sentit de que, sense ab
dicar de cap deis meus principis 
recalzaré tot al/o, que faci pos
sible la governació del nostre 
Ajuntament i del nostre poble. 
No Jan falta escales furtives Sr. 
Millan, pera canviar noms de 
carrers. Entenc la democra
cia, primer que res, com una 
actitud de respecte pels cri
teris deis a/tres i pragmatisme 
i bon fer, per a conjugar-los. 
T~lment com estan fent els 
tres grups polítics que com
pasen / 'AJ1111tament. 

Aquesta realitat, és la que 
possiblement no han volgut o 
sabut valorar els senyors fir
mants de l'article de referen
cia, qui han exhibit impúdica
ment, uns títols academics, 
als qua/.c; · no han Jet honor, 
perque no he vist en la seva 
catilinaria, un punt de ponde
ració u objectivitat, i han des
cendit a /'e.tac personal i han 
ferit fins i tot els sentiments 
religiosos deis demés. Aixo 
fa, el que pensi que, han Jet 
una lectura molt parcialment 
interessada i que ademés la 
informació que els hi han ser
vil de les coses d 'Ulldecona, no 
és moltfiable. O bé que han es
crit sobre les coses que passen 
a Ulldecona amb una frivolitat 
imperdonables en persones que 
tenen que ensenyar als demés. 

Costa entendre el que es blaso
ni de Iliberal i progressista 
i es facin uns judicis tan ex-

clui'ents i categorics i en el_ 
fans insolidaris... amb els ciu
tadans castellans de la propia 
Ulldecona. 

La Revista és el portaveu de 
tots i ha d 'ésser per a tots. La 
democracia, al menys la que 
jo ente ne i la política que jo ser
veixo, no és la del «tot o 
res», ni la del «nosaltres sois», 
tan grata al Sr. M illan. 

Tant a /'Ajuntament, com 
en la propia Revista, quasi tots 
ens hem Jet íntima violencia, 
per a no donar l'espectacle de 
tants Ajuntaments que han 
perdut el temps, polemit
zant, exigznt, qüestlonant a 
/'adversari. Intentem quasi 
tots, superar lo que ens se
para, per a poguer treballar 
amb eficacia pe/ bé del nostre 
poble, i aixo encara que no ho 
sembli, també comporta mu
llar-se ... 

Sr. Director, cree que hem 
de seguir treballant com fins 
ara, per a ser nosaltres matei
xos un modest exemple, pero 
exemple a la fi, de convivencia, 
moderaci6 i flexibilitat... Con
ceptes que en honor a la ve
ritat, voste com a Director de 
la Revista i molt més important, 
com a Alcalde, ha prodigat i 
que han Jet possible, que els 
tres grups polítics que formen 
l'Ajuntament, per damunt de 

!es «ideologies» que -ens sepa
ren... hagin practicat la intel
ligent política de treballar free a 
free, units en el gressol estima
díssim que és Ulldecona i sentir 
ademés l'orgull de servir-la 
amb tanta modestia, com digni
tat. 

Cordialment el saluda, 

Alexandre Serra i Romagosa 
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COL.LABORACIONS 

LES CAIXES, L'AUTONOMIA 
NOSALTRES 

Davant del contenciós plantejat darrerament entre 
la Generalitat i el Govern Central respecte al control 
de les Caixes d'Estalvis , caldria fer una serie de pun
tualitzacions en el llenguatge més planer i entenedor 
possible. 

L'Estatut reconeix a la Generalitat aquest control, 
pero ara es despenja el Govem de Madrid intentant re
tallar llisa i simplement el ja retallat Estatut, cosa fins 
a cert punt normal i que ens caldra per desgracia veu
re encara més vegades a partir d'ara. 

Tot néix de la diferent manera d'entendre l'auto
nomia per les dues parts en contlicte, mentres pera 
nosaltres autononúa vol dir capacitat efectiva de deci
sió, poder polític real, decidir sobre els nostres· afers 
en poques paraules, per als d'alla vol dir únicament 
descentralització administrativa, fer nosaltres la feina 
tal com ells vulguin i per a més inri racionat els calés . 
Cedir una engruna de poder els hi costa molt , i encara 
que previament ho hagin fet, sempre els hi queden els 
seus "decretos-ley" per refer la cosa. 

Simplernent aixó és el que esta passant amb la 
qüestió de les Caixes, ja que ells que fa anys que les 
dominen, saben millor que ningú )'extraordinaria im
portancia que tenen a nivell econórnic i lógicament 
polític, i en conseqüencia no poden permetre un con
trol total per part de la Generalitat sobre aquest im
portant instrument economic que són avui les Caixes 
catalanes.Pera que tingueu la cosa més clara, ho il.lus
trarem amb xifres i farem finalment uns comentaris 
sobre aquestes xifres. 

RANKING DE LES 10 PRIMERES CAIXES A 
NIVELL D'ESTAT ESPANYOL 

1 . Caixa de Pensions 
2. Camp de Madrid 
3 . Camp de Barcelona 
4. Carnp de Zaragoza, Arag. 
5. C. Estalv. Valencia 
6. C.E. de Catalunya 

Saldos a 30-9-80 

milions pts. 512 .540 
303.609 
193.168 
167 .923 
149.479 
131 .867 
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7. C.E. Alacant i Múrcia 
8. C.A. de Galicia 
9. C.A. Munic. Bilbao 

1 O. Guipuzcoako Aurrezki 

110 .345 
102.043 
101 .588 
93.523 

Podreu observar que hi ha situades 3 Cai.xes catala
nes entre les 10 prirneres a nivell de tot l'Estat, que 
entre les 10 totalitzen 1.866.085.000.000 milions de 
ptes. i que les 3 catalanes sumen 837.575.000.0~0'
milions, amb el qual resulta un percentatge d un 
44'88 º/o és a dir gairebé la meitat. Pero podem se
guir veient més estadístiques: 

RANKING DE LES CAIXES DE LA 
FEDERACIO CATALANO - BALEAR 

l . Caixa de Pensions 
2. Cemp de Barcelona 
3 . C. Estalv. de Catalun ya 
4. C. Estalv. del Penedés 
5. C. Estalv. de Sabadell 
6. Cemp de les Balears 
7. C. Estalv. Prov. Tarragona 
8. C. Estalv. Prov. de Girona 
9. C. Estalv. de Manresa 

1 O. C. Estalv. Laietana-Mataró 

11. C. Estalv. de Terrassa 

Saldos 
31-5-80 

485.>% 
l80.9í3 
126.062 
45.616 
39 .398 
34.713 
30.541 
23.286 
24.648 
22536 
23 .1 95 

Saldos 
30-9-80 

512.540 
193.168 
131.867 
48.642 
41.452 
38.651 
35.055 
25.721 
25 .700 
24.29 1 

12. C. Estalv. Comarcal Manlleu l 0.568 
988 

24.214 
11 .208 

13. Cemp de Pollenya 1.207 

1.047.910 1.113.716 

Si tenim en compte que el saldo total de les Caixes 
a nivel! de tot l'Estat és de 3 .793.925.000.000 nú
lions de ptes. incloent-lú els saldos de la Cai.xa Postal i 
la CECA (Confederació Esp. de Caixes), tindrem que 
l'estalvi de la Federació Catalano-Balear representa un 
29'95 ºfo del total , ho sigui q uasi una tercera part. 

Totes aquestes xifres dei.xen veure la importancia 
que te nen les Cai.xes d 'Es tal vis al nostre ambit i la 
trascendencia que tenen els seus recursos per al desen
volupament de la nostra nació, i donen peu a fer uns 
,quants comentaris. 

En primer lloc ve iem ciar que una autentica auto
nomia no pot funcionar sense recursos económics, i 
aquests és lógic que surtin deis beneficiaris d'aquesta 

autonomia, Iógicament dones si volem que la nost~a 
autonomia funcioni hem de tenir el control per m1t
ja de la Generalitat de les Cai.xes d'Estalvi~ , que_ ~n. de
finitiva no fan més que recollir l'esfory 1 sacrif1c1 de 
tots els catalans i de tots els que vinguts d'altres terres 
volen viure i treballar aquí. No es tracta tampoc de 
que les Caixes hagin de pagar l'autono~~ catalana, 
pero si que lú poden tenir un gran p~~er s1 .~s la ~ene
ralitat la que coordina la seua pohtica d rnvers1ons, 
orientant-la cap al ple desenvolupament de Catalunya 
d'una manera harmonica, amb una especial atenció a 
tantes i tantes comarques catalanes avui subdesenvo
lupades i d'on la gent ha de marxar. Catalunya neces
sita un reequilibri harmonic al seu territori i la Gene
ralitat n'és conscient, pero necessita instruments eco
nomics efectius, i una part irnportant n'han d'ésser les 
nostres Caixes, perque en definitiva nostres són tam
bé els diners. 

Prou de controls aliens i d'inversions obligatóries 
en determinades empreses, les inversions obligatóries 
han d'anar als llocs que generen l'estalvi, i ai.xó és va
lid tant per Catalunya com per a les altres autono
mies, perque mireu un altre cop les estadístiques ante
riors i veureu d'on són les Caixes no catalanes, com
prendreu clarament la por del Govern ara a cedir, 
quan pensa que lú ha més autonomies en marxa ... 

Finalment i per acabar per ara aquesta qüestió que 
no está acabada ni molt menys , voldria tocar el tema 
de la "solidaritat" entre les regions, nacionalitats, etc. 
és curiós i molt simptomatic que certs personatges ens 
vinguin parlant de solidaritat sempre que Catalunya 
intenta avanyar, i el control de les Caixes és un 
avany, jo voldria dir a tots aquests Srs. que Catalunya 
fa molts d'anys que és solidaria, que fa molts anys 
que paga els seus impostos a l'Estat, i que és solidaria 
donant feina a tots els que han d'emigrar de les terres 
d'aquests que demanen solidaritat, paisans seus que 
no poden viure a la seua terra curiosament per la mala 
política de molts deis que tenen la barra de demanar
nos solidaritat a nosaltres. 

fins aquí tot aixó, pero mireu, jo estic d'acord 
amb seguir essent solidari de totes les terres i homes 
de l'Estat espanyol amb una condició única, que els 
diners de Catalunya, de les Cai.xes o de qui siguin, va
gin directament allí on fan falta, allí on els necessiten 
i sense passar per cap embut ni sedas del mig de l'Es
tat, ésa dir, mitjanyant convenís entre els diferents 
organs autonómics, perque és que resulta que sóc un 
mal pensat i ara em ve a la memoria aquell vell re
frany, castella per cert, que diu que "quien parte y re
parte se queda con la mejor parte". Fa massa anys 
que ai.xo succeei.x i ja hem vist repartir i partir prou 
per a que ens fotin el pel més temps. Vosaltres matei-
xos, per mi, prou. 

, 

:,-

JOSEP- LLUIS MILLAN 

NADAL, REIS 1 

Una vegada més i 
que sigui per molts 
d'anys arriba un 
temps que tothom 
es desitja de pau, 
germanor i a legria, 
cosa que particu
larment em sembla 
molt bé, pero que 
t.fmbé em fa arribar 
a certes conclusions. 

Per uns dies, fi
xeu-vos-hi bé, única
ment per uns dies, 
sembla que tots fem 
més bona cara i vo-

TOTS N OSAL TRES. 

1 em lo millor per 
tots, i pregunto jo, 
que passa els demés 
dies del 'any? on són 
tots els bons propo- -
sits? La resta de 
l'any ens dediquem 
a fastiguejar-nos els 
uns als a ltres, en es
pera que arribe un 
nou Nada), i aixo un any i el següent i l 'altre, quan 
realment aplicarem els principis autenticament revo
lucionaris d'aquel l que va néixer un 25 de Desembre 
segons la tradició catol ica? pero quan els aplicarem 
per tots els dies de l'any. 

També em crida molt l'atenció el consumisme des
carat i vergonyós que la nostra societat ens proposa 
en aquestes dates més que mai i en nom d'unes tradi
cions i idees que es veuen aix í totalment desvirtuades, 
tot forma part de la tradició diran uns, i potser algun 
botiguer em mal interpretara, pero em penso que en
tre tots i cadascú anant per lliure anem fent de les fes
tes de Nadal i Reis unes festes mercantilitzades i sense 
més sentit que el vendre per uns i el consumir peral
tres ... 

Parlant deis Reis, d 'aquests Reis tan carregats per 
uns i tan buits per a molts, d'aquests Reis que en 
compte de contribuir a la formació del nen en els 
seus diversos aspectes, li ensenyen únicament les ma
neres de matar-se més i millor i sobretot li ensenyen a 
no pensar, d'aquests Reis que únicament reserven per 
a les nenes joguets de nines i mamas, inclinant a les 
nostres futures dones ja cap a determinats conceptes 
naturalment I ícits i totalment respectables si no fora 
que fan oblidar al mateix temps que la dona serveix 
per quelcom més que tenir fills, cuidar-los i servir al 
marit. 
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PER UN MON SENSE NECESSITATS 
MES IGUAL 

Hem llegit les peticions deis nens per als Reis Mags, 
i ens alegra el contingut, pero també ens entristeix el · 
veure que els infants són els únics o pocs que hi tenen 
clars els sentiments i són capafOS d 'arribar al f ons de 
les nostres inquietuts i necessitats, i que aixi ho ex
pressen resumint-ho amb les breus lletres. 

Aquestes dues cartes ens deuran fer detenir per un 
mornent el nostre córrer diari, de l'agonia i l'egoisme 
que ens materialitza i no perdre l'esperanfa pel futur 
deis nostres fills. 

Recordo haver dit temps enrera: Que no hem de 
confiar solsament ambla sort, magia, paraules o pro
meses, debem confiar amb la voluntat nostra de voler 
mil/orar, amb la tenacitat i l 'esf orf col.lectiu que és 
lo que fara que el desitjat per aquests nens sigue reali
tat, i aixi poc a poc aconseguir un món més humanit
zat i igualitari. 

joan Doménech 
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Sres. Reyes Magos 

k ~áo 

_)b~ 

~ 

V a f'V\M/> 

NOTIClARI ESPORTIU 

- El proper dia 31 de Gener comenfara el II 
CAMPIONA T LOCAL DE FUTBOL SALA que pot
ser enguany comptara amb la participació de 10 
equips entre empreses i entitats. De moment n 'hi ha 
8 d'inscrits, i recordem que l'any passat va ser ja tot 
·un exit participant-hi únicament 6 equips en repre
sentació de 6 entitats culturals de la Vila. Seguirem 
informant més amplament al proper número. De 
moment recordem que si algú esta interessat en for
mar un equip o participar, l'informarem amb tot de
tall. 

- L 'ASSOCJACIO DE PARES D'ALUMNES 
SIMPLEMENT D'EGB, ha tirat endavant el projecte 
de construcció d'una Pista Poliesportiva dintre del re
cinte escolar. Ens consta l'esforf economic que aixo 
els hi suposara i voldriem, demanar la col.laboració de 
tot aquell que pugue contribuir-hi. Aquesta Pista 
omplira un buit a l'escola en quant a instal.lacions i 
beneficiara logicament a TOTS els nens de la Vila. 

-- El Club de Tennis de Taula recentment consti
tui"t, compta ja amb un estatge per a les seues activi
tats. Es tracta de la sala que hi ha situada a dalt de 
l'antiga església del Convent de les Carmelites, sala 
que s 'esta acondicionant i on molt aviat s 'hi podra 
jugar. El local és propietat municipal i ha estat cedit 
per l'Ajuntament en les mateixes condicions que les 
cessions a d 'al tres Entitats lo,;:;l~. 

- Si no hi ha res de nou, molt aviat Ulldecona 
comptara amb una pista d'atletisme de propietat mu
nicipal als terrenys que hi dalt de /'actual camp de 
futbol i a continuació del nou parvulari. Podra ser uti
litzada per tots els alumnes tant de les escotes com del 
Col.legi de Bup, abci com per tots aquells aficionats 
que ho desitgin. Tindra logicament els carrers corres
ponents pera córrer, i al mig hi haura lloc pera salts 
d'altura i longitud. 

- Segons informació que ens ha arribat, ben aviat 
tindrem també un Club de Billar f ederat, a iniciativa 
de l'aficionat local PERE ARNAU. El /loe d'empla
fament és el carrer Roger de Llúria (popularment de 
l'Embut) en uns locals propietat del mateix Sr. AR
NA U, tot lo qual fem saber per als possibles inte
ressats. 

- La Penya Ciclista Montsia organitza per al pro
per dia 28 de Desembre una prova de cicle-Cross a 
desenvolupar per un circuit proper a la població que 
oportunament s 'anunciara. 

Aquesta prova sera puntuable per al Campionat 
Provincial i no dubtem que sera una magnífica demos
tració esportiva no molt freqüent perla nostra zona. 

- Aíxt' mateix, s 'esta ja organitzant la II CJ-IAL
LENGE CICLISTA DE LA COMARCA DEL MONT
SIA. 

Després de l'exit assolit perla primera, cel.lebrada 
al Maig d'enguany,fa uns dieses reuniren a Ulldecona 
representants de les entitats ciclistes de ST. CA RLES 
DE LA RAPITA, LA SENIA, ALCANAR i ULDE
CONA per tal d'anar perfilant l'organització i fer 
que aquesta prova en les dif erents etapes, pugui passar 
per les 1 1 poblacions de la Comarca del Montsia. El 
desig és de que la comarca la faci i sentí com a cosa 
propia i per aixo a la propera reunió es convocara a 
representants d'entitas ciclistes de totes les pobla
cions, abci com als regidors d'esports de tots els Ajun-
taments. Seguirem informant. ' 

:,. 

- El passat 29 d'Octubre es constitui a AMPOSTA 
el CONSELL COMARCAL D'ESPORTS DE LA CO
MARCA DEL MONTSIA, organisme depenent de la 
DIRECCIO GENERAL D'ESPORTS DE LA GENE
RALITAT i amb les següents finalitats segons l'arti
cle 2on. del seu reglament: 

1. Coordinar els mitjans i activitats esportives de la 
Comarca. 

2. Planificar i orientar l'ensenyament i practica es
portiva. 

3. Promoure i canalitzar el lleure i l'associacionis
me esportiu. 

4. Desenvolupar l'activitat esportiva que li encoma
ni el Govern de la Generalitat. 

5. Representar a la Comarca davant la Direcció 
Gral. d'Esports. 

6. Canalitzar les ajudes i mitjans de la Direcció 
Gral. destinats als diferents programes de la Comarca. 

7. Promoure la construcció d'Instal.lacions Espor
tives. 

El CONSELL esta format per 55 membres, 5 per 
cada població de la comarca, i per part d'Ulldecona 
en formen part les següents persones: 

ANTONI MIRALLES MORENO (Associació de 
Pares d'EGB) 

JOSEP RUIZ GUINOT (Professor EGB del Col.le
gi d'Ulldecona) 

JOAN GARCIA TONDA (Esportista en actiu) 
EDUARD CALDUCH LA VEGA (Professor de Cul

tura Ft'sica al Col.legi de BUP) 
JOSEP-LL. MILLAN MASDEU (Regidor d'Es

ports de l'Ajuntament) 
El CONSELL compta amb una Comissió Executi

va encarregada de portar el pes de les diferents orga
nitzacions, Comissió formada per representants de to
tes les poblacions amb aquesta composició: 

President: ROSA Mª ARRUFAT I VINYOLES 
(regidora d'Esports d'AMPOSTA) 

Sots-president: EMILI GARCIA I SUBIRATS 
(regidor d'Esports de LA SENJA) 

Secretari Gral: JOSEP-LLUIS MILLAN 1 MAS
DEU (regidor d'Esports d'ULLDECONA) 

Vocals: JOAN R. SANCIIO BALADA (regidor 
d'Esports d'ALCANAR); SANTIAGO TOMAS (regi
dor d'Esports MASDENVERGE); JOSEP- PERE 
GEJRA r BALAGUE ( regidor d'Esports ST. CAR
LES RAPITA); JOSEP- LLUJS FERRE (Centres es
colars STA. BARBARA); NARCIS CASABO (Centres 
escolars ALCANAR); ALEXANDRE GARC/A I 
SERRANO (Centres escolars ST. CARLES RAPITA); 

JOSEP RONCERO J PALLARES (Centres escolars 
FREGINALS); SANTIAGO AGUJLO (Entitats-espor
tistes-AMPOSTA); JOSEP SOLE (Entitats-esportistes
MAS BARBERANS); ARCAD! CORTJELLA TO
MAS (Entitats-esportistes-LA GALERA). 

En aquesta primera etapa, es pensa dedicar una 
atenció quasi exclusiva a l'esport escolar,, i a tal fi s'ha 
creat un COMITE TECNIC DEL 'ESPORT ESCO
LAR que cuidara de tot lo relacionat amb aquest 
apartat, del que la DIRECCIO GRAL. n'ha elaborat 
un programa molt complet i interessant. El represen
tant d'Ulldecona a aquest Comité, és JOAN GAR CIA, 
conegut esportista local áe 18 anys que figura al l er. 
equip del CF ULLDECONA. 
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' I l:_SPORTS 

Encara que en d'altres llocs de la Revista es parlara 
de la mort del Sr. ENRJC ITARTE, des de les planes 
esportives que durant tants d'anys va omplir ell, és 
obligat dedicar-ti un emocionat "adéu ", no ja tan sois 
com a col.laborador que fou de la Revista, sinó coma 
amic malgrat la diferencia en anys i com a persona 
amb la qual compartia moltes aficions i punts de vis
ta. A mb el Sr. EN RJC podies estar o no d 'acord, pero 
sempre tenies /'absoluta certesa de que sota la seua 
opinió no s'hi amagava mai cap segona intenció. Per 
l'amistat que ens unia i perla col.laboració que man
teníem a nivell futbolt'stic sé potser com ningú que el 
seu buit dificilment s'omplira, i ja no podra tornar a 
fer aquestes planes tal com haviem quedat en quant la 
seua f eina li permitís. No trabo més paraules per a 
continuar ... descansi en pau l'amic ENRIC ITA RTE. 

RESULTATS DELS DIFERENTS ESPORTS 

FUTBOL 
1ª Regional 
26-10-80 
VALLS 4- 2 ULLDECONA 
(David, 2) 

2-11-80 
ULLDECONA 1- 0 SANTFELJUENC 
(David) 
9-11 -80 

MARTINENC 6-0 ULLDECONA 
16-11-80 
ULLDECONA 0- 1 AMPOSTA 
23-11 -80 
LA SEN/A 1- 2 ULLDECONA 
(Heredia, Lázaro [I) 

Irregular marxa de l 'Ulldecona en aquests darrers 
partits amb una preocupant manca de gols. 

S'ha donat la baixa a DIEZ, el jugador de Cas
t elló, bon jugador pero que no rendía d'acord amb el 
que s 'esperava d 'ell. 
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1ª Divisió de Juvenils 
26-10-80 
J. i MARIA 
(Royo) 

2-11-80 
ALDEANA 
(V. Borrás, 2) 

9-11-80 
RAPITENCA 
(Romeu) 
16-1 1-80 

0-1 ULLDECONA 

2- 2 ULLDECONA 

2-1 ULLDECONA 

ULLDECONA 5- 0 ST. JA VME 
(Gausachs, Rivas, Mesa, Joanet, Rodrigo) 
23-11-80 
STA. BARBARA 1- 2 ULLDECONA 

Una primera i única derrota al camp del líder la 
RAPITENCA i de falta directa als darrers minuts. 
Llastima perque l'Ulldecona va fer un gran partit i 
de cap manera mereixia la derrota. 

2ª Divisió de J uvenils 
26-10-80 
LA SENIA 
(Gilbert, Bailach) 

2-11-80 
ULLDECONA 
(Bailach) 

9-11-80 

4- 2 

1- 1 

REMOLINS 0- 4 
(Bailach 2, Gilbert i Cruzado) 
23-11-80 
ULLDECONA 
(Bailach 3) 

3- 0 

ULLDECONA 

MASDENVERGE 

ULLDECONA 

AMPOSTA B 

Magnífics els dos darrers partits jugats, millar in
clús el de REMOLINS on hi va perdre el líder RO
QUETENC. El B, s'afianya en defensa i atac i BA/
_LACJ-I el •"noi de La Galera" esta repetint els seus 
gols de l'any abans amb /'infantil. 

1ª Divisió d'lnfantils 
25-10-80 
ULLDECONA 18- 0 J. i MARIA 
(Ocaña (7), Jordi (3), Amadeu (2), Campos, Ruiz, Vi
cent, Justo, Xavi Ollé, Emilio) 

1-11-80 
PERELLO 0- 1 ULLDECONA 
(Ocaña) 

8-11-80 
ULLDECONA 1- 1 ALCANAR 
(Jordi) 
15-11-80 
LA CAVA 0- 2 ULLDECONA 
(Ocaña 2) 
22-11-80 
ULLDECONA 2- 1 S TA . BARBARA 
(Campos, Xavi Ollé) 

Bona marx a dels inf antils encara que degut a les le
sions de davantérs claus, costa marcar gols. Magnífica 
la temporada fins al moment de JORDI ROIG, JE
SUS QUEROL i V/CENT MUÑOZ, a gran nivell a 
tots els parf:its, i no cal parlar d'OCAÑA anima i ho
me base de l'equip. Sensacional el gol de XA VI OLLE 
contra el STA. BARBARA. Era la victoria a falta de 
4m. 

1ª Divisió d'Alevins 
25-10-80 
STA. BA RBARA 2-0 ULLDECONA 

1-11 -80 
ULLDECONA 0-1 CATALON IA 

8-11-80 
ROQUETENC 3-8 ULLDECONA 
(León 4, Ramon 4) 
15-11 -80 
ULLDECONA 2-1 LA CAVA 
(Ramon, Miralles) 
22-11 -80 
ULLDECONA 1-4 DER TUSA 
(Ramon) 

Irregular la marxa de l'alevi, amb quasi tata la 
plantilla nova i molt petits encara. J-Ii ha jugadors 
amb malta classe i base per a un gran equip. Ja crei
xeran. Extraordinari el gol de MIRALLES a LA 
CAVA així com la inesperada victoria a ROQUE
TES. Endavant! ! ! 

De moment sembla també que per fi sera la tem
porada de RAMON. 

Aprofitem parlar de l'aleví per aferir els compo
nents de la seua plantilla: 
Entrenador: 

MIQUEL RODRIGO CALDUCJ-I 
Jugadors: 

Jordi Querol Vida!, Josep Ll. Romeu Roca, Daniel 
Castel! Castell, Francesc León Floro, Tomas Mora 
Sánchez, Xavier Gallimó Arnau, Elies Mesa Hortone
da, Francesc Favaró Olmo, Francesc Balagué Fernán
dez , Llui's Cruzado Garrit, J aume Forcadell Esteller, 
Miquel Miralles Pitarch, Ramón Escudero Parreño; 
Caries Calduch Forastero; Josep R. Tomas Minguet, 
Agusti Morera Cardona, Antoni Ricart Botias, Jordi 
Forné Ollé, Miquel A. Bel Calduch, Josep Bel San
juan. 

ESCACS 
El Club Escacs Ulldecona, pren part aquesta tem

porada després d'uns quants anys, al Campionat Pro
vincial de 3ª Categoría, la marxa ha estat magnifica 
com veureu, i practicament té a la butxaca la classifi
cació pera la Lliga d'Ascens a ia Categoría, on segons 
els seus jugadors tenen moltes f!_ossibilitats. De mo-
ment aquí teniu els resultats produits a mánca del 

per JOSEP-LLUIS MILLAN 

darrer i decisiu matx amb l 'equip A LCANA R B. 

26-10-80 
ULLDECONA 

2-11-80 
HOSTAL ALLS 

3-1 

0'5-3 '5 

4-0 

1 '5-2'5 

1-3 

A LCANAR "A,, 

ULLDECONA 

AMPOSTA "B" 

UL LDECONA 

LA CAVA 

9-11-80 
ULLDECONA 
16-11-80 
TORTOSA "B" 
23-11-80 
ULLDECONA 

De moment l'equip /'han integrat eÍs següents 

jugadors: , . . , . 
Juli Sole, Josep Ausens1, Vic,ent Estelle, J ord! Cas-

tel/, Víctor Vida!, Josep Balague, J oan J. Montros, Jo
sep R. Balague. 

Sort al darrer partit, que s'haura jugat quan llegiu 
aquesta Revista. 

HANDBOL 
Si en temporades anteriors [oren les n?ies les que 

comenyaren a jugar a l'J-landbol, enguany I per segona 
temporada consecutiva,, un equip de nois entr_~ en 
competició. L 'equip esta enquadrat com_ a seccw ~el 
CLUB JOVENTUT i juga els seus partits a la Pista 
Poliesportiva, pero té organització i dirigents propis 
que s'encarreguen de tot. Estan jugant el CAMP/O
NA T PROVINCIAL SENIOR DE 1ª CATEGORIA, 
i molts d'ells són juniors encara. Els resultats no só~ 
bons, pero no hi ha dubte de que ~•aprenentatge ser? 
positiu i en un futur no molt llunya aquest esport mz
noritari avui recollira el fruit del sacrifici deis actuals 
iniciadors. De moment aquí teniu els resultats i els 
que fan els gols: 

1-11-80 
C. REM TORTOSA 33-10 CLUB JOVENTUT 
(Xavi Pomada 6, Cana 2, Subirats, Millan) 

9-11-80 
CLUB JOVENTUT 7-18 C.H. SANT PAU 
(Pomada 3, Cana, Millan, Magaldi , Bel) 
15-11-80 
C. PATI RAPJTENC 19-14 C. JOVENTUT 
(Pomada 3, Millan 5, Joan Roig 4, Cana, Maga/di) 
23-11-80 
C. JOVENTUT 9- 16 C.Il. ALCANAR 
(Millau 5, Bel 2, Ca11a, Do111é11ech) 
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L'ESPORT A ULLDECONA . 

l. - Nom: 
2. - Edat. 
3. - Professió: 

PREGUNTES 

4. - Temps de president: 
5. - Continuaras a /'acabar el temps de reglament: 
6. - T'hi sents a gust: 
7.- Tens col.laboraciÓ: 
8. - Estats desmoralitzat i cansat 
9. - Quants socis teniu: 

1 O ... · Que paguen de quota: 
. 11. - Són molts socis, pocs, quants n 'haurieu de te

ntr: 

OPINEN ELS PRESIDENTS 
DE LES FNTITA TS 

li- Com aneu econu111icament: 
13. - Et costa diners de la butxaca: 
14.- Col.laborarieu a promocionar el vostre esport 

a l'escola 
15. - Quina es la vostra necessitat més urgent: 
16. - Que demanaries als socis i poble en general, 
17.- Que penses del teu antecessor al carrec: 

, 18. - Que voldries que diguessin de tu el dia de de
ma: 

1?,_- Saps _que la Generalitat té plens poders en 
. materia esporttva: 

20.- Utilitza el catala escrit i parlat l 'Entitat en els 
seus programes, Assemblees, etc.: 

2 1. - A lguna cosa més per acabar: 

-------------- RESPOSTES 

MOTO--CLUB U LLDECONA 
1. -· Ferran Antich i Favil. 
2.- 29 anys. 
3 .--- Xofer. 
4.-- 2 anys. 
5.- - El meu temps sí, després segurament que no. 
6.-- A mitges. 
7.-- En ten íem, ara esta molt fotut aixo. 
8.- Una mica sí. 
9.- Uns 225. 

1 O. - 50 ptes. al mes. 
11. - Són molt pocs, hauríem de tenir-ne almenys 

de 500 a 1 .000. 
12.-·- Uf ... Fatal, fatal, fatal. 
13.- No, no massa. 
14.-- Sí, s'han fet inclús coses per als menuts. 
15.- Mes socis, tenir un circuit propi. .. 
16.- Col.laboració més que res assistint a les carre

res i més al Trial que és gratui't i el pilot fa un gran es
forc; sense cobrar mai res. Suport als pilots. 

17. - Bon xic. Molt bé. 
18. - Bon xic també i que he fet el que he pogut. 
19.-·- Sí, pero ens estan cobrant unes peles per uns 

serveis que fins ara no ens han donat. Ho cobren les 
Federacions o la Generalitat pero tots dos ... 

20.- Sí, sí. 
21.- · Col.laboració de tots, Entitats, Ajuntament, 

com sempre s'ha fet, ajudar-nos uns als altres. 
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CLUB JOVENTUT ULLDECONA 
1. -- Ramon Callarisa i Callarisa. 
2.- 56 anys. 
3 .-- Industrial (Ram de la Carn) 
4 .- 6 anys. 
5.- No. 
6.- Ara tinc ganes de plegar, la veritat. 
7.- Sí, principalment per part de socis i com

panys de directiva. 
8.-- No, necessito el relleu simplement. 
9.- Uns 1.000 aproximadament. 

1 O.·- 200 al mes el familiar, 100 el normal i 50 
!' infantil. 

11.- Molts, prou, potser massa perla piscina. 
12.- Ara a ti d'any acabarem de pagar el que es 

devia. 
13.-- No. 
14.- Rotundament sí. 
15.- Renovació de la Directiva. 
16.- Que continuessin amb el mateix suport al 

Club, i comportant-se com fins ara. 
17 .- He estat el primer. 
18.- Simplement que fessin un analisi de com ho 

he fet i que jutgessin ells mateixos. 
19.-- Sí. 
20.- Sí, prilcticament sí. 
21 . - Simplement demanar als socis que quan es fa. 

ci la general hi assisteixin. 

(CONTlNUARA) 

¿NECESITA COMPRAR 
UN PISO? 

BUSQUELO DE MAXIMA CALIDAD Y MINIMO PRECIO 

Los mejores acabados de la comarca y de 
PROTECCION OFICIAL los promociona y construye 

CASTELL Hnos. 
GESTION Y PROMOCION INMOBILIARIA 

Ahora en 38 FASE 

En régim en d e COM UNIDAD y con MAXIMAS FACILIDADES DE PAGO 
(50.000 ptas. CONTRATO Y RESTO hasta 16 AÑOS) 

Información de las NUEVAS CONDICIONES en: 

MURADA DE BAIX, 24 
o tel. 72 00 30 Ulldecona 

LOS SABADOS de 9 a 1 mañana 

:,.-


